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 Η «Κηφισιά» είναι μια επιχείρηση που στηρίζεται στους ανα-
γνώστες της και αυτό αποδεικνύεται περίτρανα στην αγάπη με 
την οποία την περιβάλλουν τόσα χρόνια. Στα πρώτα της στάδια 
η «Κηφισιά» είχε ξεπεράσει τους 3000 συνδρομητές μόνο στην 
Κηφισιά, πράγμα που την έκανε να είναι ανεξάρτητη οικονομικά 

και να μπορεί να καλύπτει τα έξοδά εκτύπωσης  και λειτουρ-
γίας της. Σιγά σιγά η εφημερίδα που αγαπήθηκε τόσα χρόνια 
από τους αναγνώστες της άφησε τον τομέα της συνδρομής να 
εξασθενίσει και προσπάθησε να βρει άλλους πόρους για τη 
συντήρησή της, πράγμα που για μεγάλο διάστημα κατάφερε και 

με το παραπάνω. Οι καιροί όμως αλλάζουν και ξαναερχόμαστε 
στην πρώτη μας πηγή, τους αναγνώστες μας να ζητήσουμε τη 
συνδρομή τους ώστε η εφημερίδα μας, η εφημερίδα τους,  να 
διανύσει με επιτυχία και αυτή τη δεκαετία και πολλές ίσως ακόμα.

Συγχρόνως ζητάμε από τους επαγγελματίες της πόλης μας 
να επιλέξουν την εφημερίδα «Κηφισιά» και την ηλεκτρονική 
έκδοση kifisianews.gr για επικοινωνία με τους πελάτες τους.

Η ετήσια συνδρομή στην έντυπη «Κηφισιά» είναι μόλις 20 
ευρώ και μπορείτε να την εξοφλήσετε είτε ταχυδρομικά, είτε 
μέσω τραπέζης (δεν βγάζουμε εισπράκτορες, εκτός αν ζητήσετε 
εσείς να έρθουμε). Ο τρόπος που προτιμάμε είναι με επίσκεψη στα 
γραφεία μας, Λεωφ. Κηφισίας 265, στο κέντρο της Κηφισιάς, τηλ. 
210 8011590, καθημερινές 10.30 π.μ. με 2 .30 μ.μ.  Με τον τρόπο 
αυτό μπορείτε να ενισχύσετε τη στήλη μας με σχόλια αναγνωστών 
και να παραλάβετε δώρο ένα αντίτυπο του βιβλίου του αείμνηστου 
ρεπόρτερ μας Μιχάλη Τράνακα. 

Αγοράζεται 
αλλά δεν εξαγοράζεται

Ξεκινάμε μάζι τη νεά δεκάετιά

Η εφημερίδα «Κηφισιά» κλείνει φέτος τα 56 χρόνια συνεχούς πα-
ρουσία της στα δημοσιογραφικά δρώμενα της πόλης μας. Στην 

επίσημη τελετή που πραγματοποιήθηκε στην Ένωση Δημοσιογράφων 
Ιδιοκτητών Περιοδικού Τύπου, όπου τιμήθηκαν οι εφημερίδες που 
έχουν κλείσει μισό αιώνα παρουσίας, διαπιστώσαμε ότι είμαστε νέοι 
ακόμα κι έχουμε μέλλον μπροστά μας, αφού η «γηραιότερη», η «Σίφ-
νος» έκλεισε φέτος τα 141 της χρόνια. 



2 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΣ 2020

ΕΙΣΤΕ ΚΑΛΕΣΜΕΝΟΙ
 Επιμέλεια ΕΡΙΚΑ ΑΘΑΝΑΣΙΟΥ  Καθημερινή ενημέρωση της στήλης στο kifisianews.gr

H Αίθουσα του Πολιτιστικού Κέντρου Κηφισιάς 
«Βασίλης Γκατσόπουλος» και το Αίθριο 
του Δήμου Κηφισιάς βρίσκονται Διονύσου & Μυρσίνης

Εκδρομές  Ανακοινώσεις

 Κυριακή 26 Ιανουαρίου, 11.00 π.μ.: Ο Καλ-
λιτεχνικός & Πολιτιστικός Σύλλογος «Τροβαδούροι 
Κηφισιάς»  κόβει την πρωτοχρονιάτικη πίτα του στο 
Εντευκτήριο της Εκάλης, Λ. Θησέως & Αγοράς.
 Κυριακή 26 Ιανουαρίου, 11.00 π.μ.: 4η Συ-

νάντηση Παιδιών και Νεανικών Χορωδιών από το 
Καλλιτεχνικό και Πολιτιστικό Σωματείο «Απόλλων 
Μουσηγέτης» στην αίθουσα του Πολιτιστικού Κέντρου. 

 Κυριακή 26 Ιανουαρίου, 6.00 μ.μ.: Ο Φιλοπρόοδος 
Σύλλογος Πολιτείας κόβει την πρωτοχρονιάτικη πίτα του 
στην αίθουσα του Πολιτιστικού Κέντρου Πολιτιστικό.

 Τετάρτη 29 Ιανουαρίου, 7.00 μ.μ.: Η ΟΜ ΣΥΡΙΖΑ 
ΚΗΦΙΣΙΑΣ προσκαλεί σε Ανοικτή Γενική Συνέλευση 
Εγγραφής Νέων Μελών, στη βίλα Κώστα (Λουκή Ακρίτα 
4 , Νέα Ερυθραία). Συγχρόνως θα  γίνει ενημέρωση για τις  
τρέχουσες πολιτικές,  διεθνείς και ευρωπαϊκές εξελίξεις 
από το γραμματέα του κόμματος Πάνο Σκουρλέτη και το 
μέλος της κεντρικής επιτροπής Λευτέρη Στουκογιώργο.
 Πέμπτη 30 Ιανουαρίου, 7.00 μ.μ.: Οι Φίλοι της 

Ορχήστρας Ποικίλης Μουσικής Κηφισιάς κόβουν την 
πρωτοχρονιάτικη πίτα τους στο Palmier Bistro, Κολο-
κοτρώνη 32 πλ. Κεφαλαρίου (χωρίς χρέωση).

 Κυριακή 2 Φεβρουαρίου, 11.00 π.μ.: Ο Οικο-
δομικός Συνεταιρισμός Αιγυπτιωτών Ελλήνων «Η 
Αποκατάστασις» πραγματοποιεί εκδήλωση με ομιλία 
του ιστορικού Κ. Γεωργακόπουλου, βράβευση των επιτυ-
χόντων μαθητών του Άστεως Αιγυπτιωτών στα Ανώτατα 
και Τεχνολογικά Ιδρύματα και κοπή της βασιλόπιτας, 
στην αίθουσα εκδηλώσεων του Άστεως, Πλ. Ηρώων 
Αιγυπτιωτών Ελλήνων αρ. 7.
 Δευτέρα 3 Φεβρουαρίου, 9.00 μ.μ.: «Παρ’ το 

μεζέ σου κι έλα», το καθιερωμένο γλέντι της Ένωσης 
Μικρασιατών Ν. Ερυθραίας, στην αίθουσα της Ένωσης, 
Καρασταμάτη & Δρυμπέτη. 

 Κυριακή 9 Φεβρουαρίου, 10.00 π.μ.: Επιμνημό-
συνη δέηση στην εκκλησία της Ευαγγελίστριας στη Ν. 
Ερυθραία από την Ένωση Μικρασιατών Ν. Ερυθραίας. 
Ακολουθεί καφές στην αίθουσα της Ένωσης Καραστα-
μάτη & Δρυμπέτη. 
 Κυριακή 9 Φεβρουαρίου, 7.30 μ.μ.: Ο Εξωρα-

ϊστικός και Πολιτιστικός Σύλλογος Κ. Κηφισιά, κόβει 
την πίτα του στο κέντρο «Τηλέμαχος», Φραγκοπούλου 
17, Κηφισιά.

 Ομάδες Γονέων, βιω-
ματικό νέο σεμινάριο για 
γονείς ξεκινάει το Κέντρο 
Πρόληψης Εξαρτήσεων 
και Προαγωγής της Ψυ-
χοκοινωνικής Υγείας  
του Δήμου Κηφισιάς – 
ΟΚΑΝΑ «Προνόη», την 
Πέμπτη 23 Ιανουαρίου 
και θα ολοκληρωθεί σε 8 
συναντήσεις κάθε Πέμπτη 
10.30 π.μ. – 12.00 μ.μ, με 
συντονίστρια  τη Διονυσία 
Γιαννοπούλου, ψυχοθερα-
πεύτρια και οικογενειακή 
σύμβουλο. Πληροφορίες 
στην  ιστοσελίδα  www.
pronoi.org.gr
 Ο Πολιτιστικός Σύλ-

λογος Χίων Κηφισιάς και 
Βορείου Αττικής την Κυ-
ριακή 26 Ιανουαρίου κόβει 
την πρωτοχρονιάτικη πίτα 
του στο Terra Verde, στις 
Αδάμες, με τιμή 27 ευρώ. 
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ΑΝΑΓΓΕΛΙΑ ΓΑΜΟΥ
Ο ΠΑΝΑΓΙΩΤΗΣ ΠΑΠΑΝΙΚΟΛΑΟΥ του 

Αθανασίου και της Βασιλικής το γένος Μωραΐτη, 
που γεννήθηκε στο Χολαργό και κατοικεί στην 
Κηφισιά και η ΒΑΣΙΛΙΚΗ ΜΑΥΡΟΓΙΑΝΝΗ 
του Δημητρίου και της Φωτεινής το γένος Μή-
τσιου, που γεννήθηκε στη Λάρισα και κατοικεί 
στην Κηφισιά, πρόκειται να τελέσουν το γάμο 
τους στην Εκάλη.

Παιδιά της Γης
Κοραή 4 Κηφισιά, 145 61
Τηλ.: 210 7214094
Φαξ: 210 8084095
Website: www.paidiatisgis.gr
e-mail: fspaidiatisgis@gmail.com

Προς τους χορηγούς μας
και τη ΔΗΜ.Τ.Ο. Ν. Δημοκρατίας Κηφισιάς

Το διοικητικό Συμβούλιο του Σωματείου «Παιδιά 
της γης» και η ομάδα Αλληλεγγύης σας ευχόμα-
στε από καρδιάς «Καλή χρονιά» σε σας και στις 
οικογένειές σας. 

Ευχαριστούμε που πάντα μας βοηθάτε και για 
την τόσο μεγάλη βοήθεια που μας παρείχατε για τα 
δέματα των Χριστουγέννων, σε τρόφιμα, χρήματα 
καθώς και μεγάλη ποσότητα λάδι.

Η προσφορά αυτή συμβάλει στον αγώνα αυτό 
αλλά μας ολοκληρώνει κι εμάς ως ανθρώπους 
και ως κοινωνία.

Και πάλι σας ευγνωμονούμε και σας ευχαρι-
στούμε γιατί χωρίς τη δική σας ευαισθησία και τη 
σημαντική σας βοήθεια δεν θα μπορούσαμε να 
προχωρήσουμε το έργο μας.

Να είστε πάντα ευλογημένοι. Ευχαριστούμε.

Το Διοικητικό Συμβούλιο

Την Τετάρτη 29 Ιανουαρίου 
βλέπει στο Μέγαρο Μουσι-
κής την «Όμορφη Πόλη» με 
τιμή 27 ευρώ. Την Πέμπτη 
30 Ιανουαρίου προγραμμα-
τίζει εξαήμερη επίσκεψη στο 
Thermae Sylla της Αιδηψού 
με τιμή 390-580 ευρώ. Το 
Σάββατο 8 Φεβρουαρίου 
προγραμματίζει ημερήσια 
εκδρομή στην Καλαμάτα 
με κόστος 17 ευρώ. Την 
Τετάρτη 12 Φεβρουαρίου 
πηγαίνει στο Θέατρο «Τζένη 
Καρέζη» για την παράσταση 
«Ποιος σκότωσε το σκύλο 
τα μεσάνυχτα» με τιμή 17 
ευρώ. Την Παρασκευή 
14 Φεβρουαρίου ακούει 
στο Μέγαρο Μουσικής τη 
Δήμητρα Γαλάνη με τιμή 
40 ευρώ. Την Κυριακή 16 
Φεβρουαρίου βλέπει στο Θέ-
ατρο Χώρα τη «Μαρίκα» με 
τιμή 17 ευρώ. Την Πέμπτη 

20 Φεβρουαρίου βλέπει στο 
Christmas Theatre «Το 
Φάντασμα της Όπερας» με 
τιμή 59 ευρώ. Τη Δευτέρα 
24 Φεβρουαρίου πηγαίνει 
14ήμερη εκδρομή σε Βιετ-
νάμ – Καμπότζη με κόστος 
2.650 – 2.930 ευρώ. Το 
Σάββατο 7 Μαρτίου πηγαί-
νει στο Μέγαρο Μουσικής 
να ακούσει την Άλκηστη 
Πρωτοψάλτη με τιμή 20-
35 ευρώ. Από Μ. Πέμπτη 
16 Απριλίου έως Δευτέρα 
του Πάσχα 20 Απριλίου 
προγραμματίζει εκδρομή 
στη Σύρο. Πληροφορίες και 
κρατήσεις: 210 8017821, 
Δευτέρα με Παρασκευή 
(8.00 π.μ. – 1.00 μ.μ.) και 
στα μέλη Αγγελική Καρμίρη 
210 8079486, Κίτσα Παντε-
λούκα 210 8022058 και Λε-
ώνη Σαρέλη 210 8024534.
 Το Μουσείο Γουλαν-

δρή Φυσικής Ιστορίας 
διοργανώνει την Κυριακή 
26 Ιανουαρίου εργαστήρι 
δημιουργικής απασχόλησης 
για παιδιά 2-4 και 4-6 ετών 
με τον τίτλο «Ο Λύκος και 
ο Ερωδικός», που θα πραγ-
ματοποιηθεί σε διπλανές 
αίθουσες στο Κέντρο Γαία, 
Όθωνος 100. Τιμή εισιτη-
ρίου 6 ευρώ. Τηλ. για πλη-
ροφορίες: 21 0801 5870.
 Ο Πολιτιστικός Σύλ-

λογος των Κηφισιωτών 
παρακολουθεί την Τετάρτη 
29 Ιανουαρίου τη θεατρική 
παράσταση «Βρε καλώς 
τους» στο Θέατρο Βρετά-
νια, με τιμή 25 ευρώ. Την 
Τετάρτη 5 Φεβρουαρίου επι-
σκέπτεται το Ίδρυμα Βασίλη 
και Ελίζας Γουλανδρή με 
κόστος 20 ευρώ. Πληρο-
φορίες και κρατήσεις: 210 
8018482, 210 6230682.
 Στο πλαίσιο των ομι-

λιών της ΠΥΡΝΑΣ, Κοκ-
κιναρά 43,  την Τετάρτη 29 
Ιανουαρίου και ώρα 6.30 

μ.μ., η κλινική ψυχολόγος – 
ψυχοθεραπεύτρια Κατερίνα 
Μεριά – Χλωρού, θα μιλήσει 
με θέμα τα «Γλυκόπικρα» 
Συναισθήματα. Τα έσοδα 
της εκδήλωσης θα διατεθούν 
για τις κοινωφελείς δράσεις 
της ΠΥΡΝΑΣ.
  Ο Εξωραϊστικός 

Σύλλογος Αλωνίων και 
Παραδοσιακού Κέντρου 

Κηφισιάς κόβει την πρω-
τοχρονιάτικη πίτα του την 
Τετάρτη 29 Ιανουαρίου, 
στις 6.00 μ.μ., στο «The 
Mandarin», Κωνσταντίνο 
Παλαιολόγου 1 Πολιτεία. 
Πληροφορίες προσκλήσεις 
στα τηλ. 6934 733963 και 
697814008.
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Πάνε τα αριστουργήματα της  7ης τέχνης. 
Υποβαθμιστήκανε στην κατηγορία περιέχει 
«απρεπή εκφορά λόγου» και «σκηνές βίας». 
Δεν υπάρχει χώρος να αναφερθούν, λίγο πριν 
ξεκινήσει να προβάλλεται στην ελληνική 
τηλεόραση μια ταινία, τα βραβεία που έχει 
πάρει, από ποια χώρα προέρχεται ή ποιοι 
καλλιτέχνες εκφέρουν τον λόγο αυτό. Το επό-
μενο που μπορούμε να ετικετοποιήσουμε 
είναι τα βιβλία. «Μην διαβάζετε. Περιέχεται 
απρεπή εκφορά λόγου και σκηνές ερωτικές 
και βίας».  Ίσως βέβαια είναι και αυτός ένας 
τρόπος να κάνουμε να ενδιαφερθούν για τα 
βιβλία άνθρωποι που ούτε καν θα τους πέρ-
ναγε από το μυαλό να γίνουν αναγνώστες. 

Καλή στην υγεία του είναι ο πρώην δήμαρχος και δημοτικός σύμβουλος 
για δεκαετίες στην Κηφισιά, Βασίλης Βάρσος. Για ακόμα μια φορά διάφο-
ρες ηλεκτρονικές σελίδες μπέρδεψαν τους αναγνώστες τους αναρτώντας 
τη φωτογραφία του πρώην δημάρχου, με την ανακοίνωση του θανάτου του 
ξαδέλφου του, επίσης Βασίλη Βάρσου, του γνωστού ζαχαροπλάστη. Ούτως 
ή άλλως πολλοί ήταν που πίστευαν έτσι κι αλλιώς ότι πρόκειται για το ίδιο 
πρόσωπο. Κάτι η γλυκύτητα στη φυσιογνωμία του πρώην δημάρχου, κάτι 
που γλύκαινε τους Κηφισιώτες με γαλακτομπούρεκα από τον ξάδελφό του, 
κάτι που δεν γνώριζαν το δικό του επάγγελμα, δεν ήθελε και πολύ για να 
γίνει η παρεξήγηση. Ο πρόεδρος του Δημοτικού Συμβουλίου Σταύρος Ζα-
πάντης αναγκάστηκε να κοινοποιήσει επιστολή, προκειμένου να διαλυθεί 
η παρεξήγηση και να στηλιτεύσει τον τρόπο που χειρίζονται τις ειδήσεις πολλά Μέσα Ενημέρωσης που στον 
βωμό της ταχύτητας θυσιάζουν την εγκυρότητα της είδησης.

Έπαιρνε του φίλους του τους Γιάννηδες τηλέφωνο, 
δεν ήταν και λίγοι, μπορεί να μην ήταν 45, ήταν 
όμως αρκετοί. Κανένας όμως δεν τον κάλεσε στη 
γιορτή του. Όχι επειδή δεν τον ήθελαν για παρέα. 
Είναι ιδιαιτέρως αγαπητός. Απλώς κανένας δεν 
έκανε γιορτή.  Κάτι ότι ήταν καθημερινή, κάτι ότι 
ο Αη Γιάννης γιορτάζει στην ουρά των γιορτών των 
Χριστουγέννων, λίγο η κρίση και η μιζέρια, κανένας 
δεν άνοιγε το σπίτι του. Έτσι λοιπόν κι αυτός, παρότι 
Νίκος στο όνομα, κάλεσε τους φίλους Γιάννηδες 
και όποιον φίλο είχε γενέθλια την ημέρα εκείνη, 
να γιορτάσουν στο δικό του σπίτι. Τους μαγείρεψε, 
τους περιποιήθηκε και τους ευχήθηκε του χρόνου 
να τον καλέσουν αυτοί, δίνοντας το μάθημα ότι δεν 
πρέπει να χάνουμε την ευκαιρία να γιορτάζουμε. 
Κανείς δεν ξέρει τι επιφυλάσσει το αύριο.

Στοχεύανε ψηλά οι κατασκευαστές 
πολυτελών κατοικιών στις οδός Πατρ. 
Μαξίμου και Λεβίδου αλλά τελικά 
έμεινε μόνος ο γερανός στο αφύλακτο 
οικόπεδο να κοιτά από ψηλά εδώ και 
χρόνια. Δίπλα το 1ο Γυμνάσιο - Λύ-
κειο Κηφισιάς και υπάρχει ο φόβος 

μήπως κάποιος μαθητής τον περάσει 
για παιχνίδι του Λούνα Παρκ και 
πλησιάσει περισσότερο από όσο θα 
ήταν ασφαλές.  Οι περίοικοι φοβού-
νται γενικότερα, καθώς πληθαίνουν 
τα επικίνδυνα καιρικά φαινόμενα 
και ο αέρας βρυχάται με 10 μποφόρ.

Κι ενώ αγριογού-
ρουνα έχουν εμφα-

νιστεί στην Εκάλη και αλε-
πούδες περνοδιαβαίνουν 
στο Κεφαλάρι, τα βάλαμε 
με τις γάτες της πόλης κι 

άλλοι φωνάζουν επειδή 
κάποιοι τις ταΐζουν, ενώ 
άλλοι προχωρούν σε πιο 
δραστικά μέτρα, ρίχνοντας 
φόλες. Οι λύκοι μάλλον δεν 
είναι πια και τόσο μακριά. 

Αρχίζει και φαί-
νεται η ανάκαμψη 

στην οικονομία. Χρυσό και 
ασήμι γέμισαν οι βιτρίνες 
στην πόλη.  Πάνε τα μαύρα 
τα φορέματα, που κάποτε εί-
χαμε για γιορτινά. Η φετινή 
σεζόν θέλει να λάμπουμε και 

για αυτό αστραποβόλησαν 
οι βιτρίνες. Ήταν κάτι που 
χρειαζόταν άλλωστε μια 
και ο ημερήσιος χριστου-
γεννιάτικος στολισμός ήταν 
φτωχός στις περισσότερες 
πόλεις, στοχεύοντας κυρίως 
στα βραδινά φωτάκια.

Κλέφτες κι αστυνόμους παίζαμε παλιότερα. Τώρα 
τα παιχνίδια εμπλουτίζονται μαζί με τα σώματα 

ασφαλείας. Μπορούμε να παίζουμε επόπτες καθαριότητας 
και βρωμιάρηδες δημότες, ο Δήμος Κηφισιάς ήδη 
εξήγγειλε τις 24ωρες βάρδιες των εποπτών 
αυτών, καθώς και τσιγαροαστυνόμους 
και θεριακλήδες. 

Ειδικό βιβλίο υπάρχει πλέον 
στα καταστήματα υγειονομικού 

ενδιαφέροντος όπου καταγράφεται 
πόσες φορές βρίσκουν να «καπνίζει» 
το κατάστημα. Ίσως δεν έχουν ακόμα 
σκεφτεί να φέρουμε όλοι ένα ανάλογο βι-
βλιαράκι πάνω μας, στο οποίο να καταγράφεται 
πόσες φορές μας πιάνουν να καπνίζουμε. Αν καταγραφεί 
παράβαση πάνω από πέντε φορές να μην μας καλύπτει 
το σύστημα υγείας.

«Ξέρεις ποιος είμαι εγώ;». Χτες ο «Ξέρειςποιο-
ςείμαιγω» ανέβαινε με την τζιπάρα του πάνω στα 

πεζοδρόμια και δεν δεχόταν να του την μπει κανένας για 
αυτό. Σήμερα ανάβει πούρο, «παφ και τάληρο» και καρφί 
δεν του καίγεται για το πρόστιμο που θα πληρώσει. Το 

ζήτημα παραμένει ταξικό αν και κανένας δεν αμ-
φισβητεί την ισονομία στη χώρα μας. Όπως 

είπε και ο Γάλλος συγγραφέας Ανατόλ 
Φρανς «Φυσικά και είμαστε όλοι ίσοι 

απέναντι στο νόμο. Απαγορεύεται το 
ίδιο, τόσο στους πλούσιους όσο και 
στους φτωχούς, να κοιμούνται κάτω 
από τις γέφυρες, να ζητιανεύουν και 

να κλέβουν ψωμί».

Σήμερα το τσιγάρο, αύριο τα τζάκια, 
μεθαύριο τα σουβλατζίδικα.  Θα πε-

θάνουμε τελικά από ανία μέσα στο political correct 
περιβάλλον μας. Το μόνο που θα μας σώσει είναι κα-
νένα τζίνι να βγει καπνίζοντας από κάποιο λυχνάρι, να 
κάνουμε μία ευχή να καταστραφούν οι ευχές αυτών που 
μας κυβερνάνε. 
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 Ανεξαρτητοποιήθηκε ο δημοτικός σύμβουλος 
Αντώνης Ελευθεράκης από το συνδυασμό του Γιώργου 
Τσούλου «Πόλη Δύναμη» πριν τις γιορτές, στις 18 Δεκεμ-
βρίου, και κάθισε στην τελευταία θέση στο πέταλο που 
κάνει το τραπέζι του Δημοτικού Συμβουλίου, στο πρώτο 
Συμβούλιο στις 15 Ιανουαρίου, παίρνοντας τη θέση του 
ως ανεξάρτητος. 

 Ο κ. Ελευθεράκης διαφώ-
νησε με κάποιες επιλογές της 
παράταξης και όπως αναφέ-
ρει μεταξύ άλλων: «…Όπως 
έχω τοποθετηθεί δημόσια 
στο πρόσφατο παρελθόν,   
προβαίνοντας σε δηλώσεις,  

αναμφι-
σβήτητο 
μ έ λ η μ ά 
μου είναι να 
κάνω το καλύ-
τερον δυνατόν για τον Δήμο μας, 
φυσικά χωρίς παρωπίδες και προσω-
πικά συμφέροντα, χωρίς να πιέζομαι 
από τις εκάστοτε παραταξιακές θέσεις 
με τις οποίες πιθανόν δεν συμφωνώ 
και να αναγκάζομαι να τοποθετούμαι 
υπέρ αυτών». 

 Ο ανεξάρτητος πλέον σύμβου-
λος να θυμίσουμε ότι ήταν ένας από 
τους λίγους δημοτικούς συμβούλους 
της αντιπολίτευσης που υπερψήφισαν 
το Τεχνικό Πρόγραμμα και τον Προ-
ϋπολογισμό του Δήμου για το 2020, 
σε αντίθεση με τον επικεφαλής τους 
συνδυασμού του Γιώργο Τσούλο. Άραγε 
έχει αρχίσει να βλέπει ήδη προς της 
μεριά της συμπολίτευσης;

 Απών ο Δήμαρχος κ. Γιώργος Θωμάκος από το πρώτο 
Δημ. Συμβούλιο της χρονιάς, την Τετάρτη 15 Ιανουαρίου, 

λόγω βράβευσής του από το ίδρυμα Μπότση για τη 
λειτουργία της βίλας Μπότση ως κέντρου πολιτισμού.   
Έτσι ο πρώην δήμαρχος, Νίκος Χιωτάκης, εισηγήθηκε 
να μην πραγματοποιηθεί συζήτηση «προ ημερησίας», 
ώστε να είναι σε θέση να απαντήσει ο δήμαρχος στα 
θέματα. Πρόταση που έκανε δεκτή ο πρόεδρος του 

Δημοτικού Συμβουλίου Σταύρος Ζαπάντης. Κι ενώ όλοι 
πίστευαν ότι επιτέλους θα προλάβαινε να τελειώσει το 
Συμβούλιο πριν γίνουν Σταχτοπούτες, με ενημερώσεις 
και παρεμβάσεις πάλι τους πήραν τα μεσάνυχτα.

 «Καμία Απάντηση έως σήμερα» είναι η επωδός 
σε κάθε παράγραφο της ανακοίνωσης - καλέσματος σε 
Γεν.Συνέλευση που κοινοποίησε ο Λούμπιας Χρήστος, 
Πρόεδρος Συμβουλίου Κοινότητας Ν. Ερυθραίας. Ο πρό-
εδρος αναφερόταν σε αποφάσεις του Συμβουλίου, που 
έχουν κοινοποιηθεί στις υπηρεσίες και τη Διοίκηση του 
Δήμου Κηφισιάς.  

 Πολύωρες διακοπές νερού στη Ν. Ερυθραία το τε-
λευταίο τετράμηνο, η οποία υδροδοτείται από δημοτικό 
δίκτυο και ο αρμόδιος αντιδήμαρχος Νέας Ερυθραίας 
και ύδρευσης, Μιχάλης Καυγαλάκης, ευχαριστώντας 
του δημότες για την κατανόησή τους, αναφέρει μεταξύ 
άλλων ότι ο Δήμος καταλαβαίνει τη μεγάλη ταλαιπωρία 
που έχουν υποστεί οι κάτοικοι, όμως οι αντικαταστάσεις 
και οι συντηρήσεις του δικτύου είναι αναγκαίες και 
υποχρεωτικές.

Δημοτικά και άλλα		  Mε τον ΓΙΑΝΝΗ ΓΡΗΓΟΡΑΚΟ

Σχόλια 
Αναγνωστών

!   Περισσότερα φώτα και λι-
γότερα λαμπάκια, ζήτησε 

αναγνώστης μας, αναφερόμενος 
στον χριστουγεννιάτικο φωτι-
σμό.  Γιορτινά τα φωτάκια αλλά 
οι Καλικάντζαροι φεύγουν με τα 
Φώτα.  Πάντως ο νέος προϋπο-
λογισμός του Δήμου, προβλέπει 
έντονο Ηλεκτροφωτισμό.

Δείγματα φθοράς έχει αρχίσει 
να δείχνει ο καινούργιος δρόμος 
στην Κασσαβέτη. Αναμενόμενο 
σύμφωνα με αναγνώστη μας 
αφού τα έργα έγιναν χειμώνα, 
που δεν μπορούν να στεγνώσουν 
σωστά τα υλικά. Πόσους όμως 
δρόμους να προλάβεις να κάνεις 
σε ένα καλοκαίρι; 

Πήρε να γέρνει λίγο ο σκου-
πιδοτενεκές, με το ένα πόδι στον 
λάκκο. Προφανώς στην επόμενη 
βόλτα του οχήματος καθαριότη-
τας κάποιος θα τον έστησε και 
πάλι σε όρθια θέση.  

! Γάτες υπάρχουν αρκετές 
στην Κηφισιά, γάτες και 

γατάκια, που απομακρύνουν τα 
ποντίκια, αναζητούν φαγητό και 
συχνά δεν λένε όχι σε μερικά 
χάδια. Τελευταία δεχτήκαμε 
δύο εντελώς διαφορετικών ει-
δών καταγγελίες για τα γατιά 
της πόλης.

Νεκρά γατιά είχε φωτογρα-
φίσει αναγνώστρια, όχι ένα και 
δύο, γύρω από τις οδούς Ηρ. 
Αττικού και Γρ. Λαμπράκη. Γάτες 
που είχαν φάει φόλα και είχαν 
πεθάνει με οδυνηρό τρόπο. Ότι 
είχαν φάει φόλα το υπέθεσε από 
τους αφρούς που είχαν στο στόμα 
τους, επιστημονικά θα αποδει-
χτεί μετά από μήνες, μια και η 
κυρία πήρε ένα γατάκι και το 

πήγε στον κτηνίατρο για νεκρο-
ψία. Τα αποτελέσματα όμως θέ-
λουν μήνες για να βγουν. Ποιος 
νοιάζεται για μια αδέσποτη γάτα; 
Παρόλα αυτά η κυρία κατέθεσε 
μήνυση κατ 'αγνώστων για το 
έγκλημα κατά των γατιών που 
πίστεψαν ότι η Κηφισιά μπορεί 
να είναι ένα φιλόξενο σπίτι για 
αυτά. Από ότι μάλιστα της εί-
παν, είχαν προηγηθεί κι άλλες 
μηνύσεις. 

Μια διαφορετική καταγγελία 
ήρθε την οδό Λεβίδου προς τη Ν. 
Ερυθραία, όπου κάτοικος παρα-
πονέθηκε για γειτόνισσά του που 
ταΐζει τα γατιά της περιοχής με 
ξηρά τροφή, βρωμίζοντας το πε-
ζοδρόμιο. Η διαπίστωση η δική  
μας ήταν ένα καθαρό πεζοδρόμιο 
με ένα πιατάκι με νερό για τα 
διψασμένα αδέσποτα. Ο γείτο-
νας που δεν συμπαθεί τις γάτες, 
αγαπάει λίγο παραπάνω τους 
σκύλους, τους σκύλους όμως 
από σπίτι. Φοβάται λοιπόν ότι  
η συγκέντρωση στην περιοχή 
αδέσποτων γατιών οδηγεί σε 
αύξηση των ψύλλων, με τους 
οποίους γεμίζουν τα σκυλιά του 
όταν τα βγάζει βόλτα.

Θα λέγαμε ότι και οι ψύλλοι 
έχουν ζωή αλλά δεν θα φτά-
σουμε μέχρι εκεί. Μέχρι τους 
ανιμιστές που περπατάνε ξυ-
πόλητοι για να μην πατήσουν 
κατά λάθος κανένα έντομο και 
δεν μιλάνε ποτέ σε εξωτερικό 
χώρο μην τύχει και κατά λάθος 
αφαιρέσουν τη ζωή από κανένα 
μυγάκι, όπως έχουν ανοιχτό το 
στόμα τους.

Ας μην ταΐζουμε εμείς γατιά 
άμα δεν τα συμπαθούμε, ας μην 
φέρνουμε όμως προβλήματα σε 
κάποιον που θέλει να τα ταΐζει 
και σίγουρα ας μην ταΐζουμε 
δηλητήριο στα ζωντανά που 
μοιράζονται την ίδια γη μ' εμάς.

Όχι μόνο αντιαισθητικός αλλά και 
εστία μόλυνσης είχε καταντήσει ο χώρος 
πίσω από σούπερ μάρκετ στο κέντρο 
της πόλης, όπου υπήρχε ειδικός χώρος 
συγκέντρωσης απορριμμάτων. 

Στην προσπάθειά του για μια πιο κα-
θαρή πόλη ο Δήμος γκρέμισε το κιόσκι 
αφήνοντας μόνο την ειδική κατασκευή, 
στην οποία τα σκουπίδια συμπιέζονται και 
αποθηκεύονται, μέχρι να μεταφερθούν, 
χωρίς να αφήνουν φανερά τα ίχνη τους. 

Προκειμένου να μπορούν να συγκε-
ντρώνονται τα ανακυκλώσιμα απορ-
ρίμματα από καταστήματα της περιοχής 
αυξήθηκαν και οι μπλε κάδοι στην οδό 
Αγίου Δημητρίου. 

Ο Δήμος έχει σκοπό να έχει επόπτες 
καθαριότητας όλο το 24ωρο σε δρόμους 
όπου παρουσιάζονται θέματα με τα απορ-
ρίμματα των καταστημάτων υγειονομικού 
ενδιαφέροντος, προκειμένου να επιβάλ-
λουν πρόστιμα σε παραβάσεις που σχετί-
ζονται με τον κανονισμό καθαριότητας.

Πόλη χωρίς σκουπίδια
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...Κ  αι έτσι, για ακόμα μια φορά, τηρήθηκαν οι «πα-
ραδόσεις» και ο Δήμαρχος Κηφισιάς, εξέφρασε 

την παραμονή της Πρωτοχρονιάς που μας πέρασε, τη 
δεδομένη ευγνωμοσύνη του, για το έργο που προσφέρεται 
όλο τον χρόνο, από την εν λόγο υπηρεσία. 

Είπανε μάλλον να φύγει το 2019, προκαλώντας τη 
νοημοσύνη μας. Γιατί την ώρα που δίνανε τα συμβολικά 
δώρα στον Τροχονόμο, 50 μέτρα πιο πέρα, όπως γίνεται 
άλλωστε ολόκληρο τον χρόνο εδώ και κάποια χρόνια, 
καθόλου συμβολικά, ο ΚΟΚ παραβιαζόταν κατάφωρα.  

Το θέμα της παράνομης στάθμευσης είναι κάπως… 
«ταμπού». Δεν κάνει να το αναφέρουμε, μην πούνε ότι 
είμαστε τίποτα «γραφικοί». Πολλοί βολεύονται με τη ση-
μερινή κατάσταση και θα προτιμούσαν την υποβάθμιση 
της παράνομης στάθμευσης στις συνειδήσεις του κόσμου. 
Στη στάθμευση, το επίθετο «παράνομη», αποκτάει μια 
χαριτωμένη ευελιξία. Ένα μικρό «ε, δεν έγινε και κάτι…».   
Σαν να  είναι ένα «παιχνίδισμα» με τους κανόνες και τη 
νομιμότητα, μια ελάσσονος σημασίας παραβασούλα, που 
δεν μπορεί να έχει δραματικές συνέπειες. ΛΑΘΟΣ! Γιατί 
είτε το πιστεύετε είτε όχι, έχουνε χαθεί ανθρώπινες ζωές 
από την παράνομη στάθμευση. Μεταξύ τόσων άλλων «μι-
κρο-παραβάσεων», (όπως τις αντιλαμβάνονται κάποιοι), 
σαν την κίνηση ανάποδα στον μονόδρομο, την παράνομη 
προσπέραση, την παραβίαση του ερυθρού σηματοδότη, 
την αγνόηση των υποδείξεων του ΚΟΚ και πόσα άλλα 
«όμορφα», που γίνονται συστηματικά στους δρόμους μας.  

Μπορεί να ζούμε στην ομορφότερη χώρα του κόσμου, 
να είμαστε οι εφευρέτες του φιλότιμου και του φραπέ, να 
είμαστε λεβέντες και παλικάρια και ομορφόπαιδα και οι 
πιο έξυπνοι που υπάρχουν σε ολόκληρο το σύμπαν,  αλλά 
σύμφωνα με έρευνα του ευρωβαρομέτρου, ένας στους δυο 
Έλληνες οδηγούς, οδηγεί επικίνδυνα.  

Έχει και κάτι θετικό όμως αυτή η είδηση. Ένας στους δυο 
Έλληνες οδηγούς, ΔΕΝ οδηγεί επικίνδυνα. Καταλαβαίνετε 
φαντάζομαι, πως όσο μειώνεται αυτό το ποσοστό, (το 50% 
των επικίνδυνων οδηγών), τόσο πιο ασφαλείς γίνονται 
και οι δρόμοι μας. Μιας που αυτό που τους κάνει επικίν-
δυνους τους δρόμους, είναι ο ανθρώπινος παράγοντας, η 
επικίνδυνη συμπεριφορά στο τιμόνι. Και είναι σημαντικό 
να μειωθεί αυτό το τρομακτικό ποσοστό, άμεσα. Πλέον, δεν 
μπορούμε να κατηγορήσουμε τους δρόμους τους ίδιους. 
Το εθνικό δίκτυο πάντως, είναι πια, αρκετά καλό. Μέχρι 
που φτάσαμε να δούμε να ολοκληρώνεται και  η Κορίνθου 
– Πατρών! Στο επαρχιακό, που χρήζει βελτιώσεων, θέλει 
μεγαλύτερη προσοχή.   

Τα ατυχήματα και τα δυστυχήματα όμως, δεν εξαφανί-
στηκαν. Δυστυχώς, τα βλέπει κανείς να γίνονται μέσα στις 
πόλεις μας.  Εκεί όπου οι οδηγοί θα έπρεπε να πηγαίνουνε 
με 50 και με 30 χιλιόμετρα την ώρα. Εκεί που κυκλοφο-
ρούμε, εκεί που κινούμαστε, εκεί που ζούμε. 

Πληρώνουμε «παλαιότερες αμαρτίες»; Σίγουρα, σε 
έναν βαθμό ναι. Κατά γενική ομολογία, μέχρι πριν κάποια 

ποδηλάτης ανοιχτομάτης

παίρνω το ποδήλατό μου

χρόνια, υπήρχε εναλλακτική για όσους δεν ήταν αρκετά 
ικανοί για να πάρουν νόμιμα το δίπλωμα οδήγησης. Λά-
δωναν…  Τη δικαιολογία, «λάδωσα γιατί αλλιώς θα με 
έκοβαν», μπορεί να την έχετε ακούσει και εσείς. Αυτό 
που δεν έχω ακούσει πάντως, ήταν να τσάκωσαν 
κάποιον εξεταστή που λαδώθηκε, να τον έβα-
λαν στη φυλακή και να του δήμευσαν την 
περιουσία,  στην αξία των ανθρώπινων 
ζωών που έχουνε χαθεί στην ελληνική 
άσφαλτο, από ανθρώπους που πήγαν 
και αγόρασαν το δίπλωμά τους.  Εσείς, 
πόσο θα κοστολογούσατε τη ζωή σας ή 
την ζωή των παιδιών σας; Ανεκτίμητη; 
Και με το δίκιο σας! 

Αλλά ανεκτίμητες είναι και οι δικές 
μας οι ζωές και εκείνες των ανθρώπων 
που αγαπάμε. Αυτό ισχύει για όλους. 
Και αυτό, πρέπει να το καταλάβουμε 
και να μας γίνει συνείδηση, πριν πάμε 
να ξανακάνουμε κάποια επικίνδυνη 
ανοησία στον  δρόμο.    

προβλήματος.  Αλλά το πρόβλημα, αναμφίβολα υπάρχει. 
Το βλέπω, το βλέπετε, το βλέπουν.  Το βλέπουν ακόμα και 
εκείνοι που κάνουν τα στραβά μάτια.           

Χρειαζόμαστε κάτι δραστικό μάλλον. Το αντίστοιχο 
aquaforte που θα «καθαρίσει» τους δρόμους μας. Χρεια-
ζόμαστε, αφοσίωση στον σκοπό. Συγκεκριμένους, μετρή-
σιμους στόχους. Υπεύθυνους και υπόλογους ανθρώπους, 
με πολύ συγκεκριμένες αρμοδιότητες, υπευθυνότη-
τες  και εξουσίες. Συμμετοχή όλων των εμπλεκόμενων 
φορέων. Συντονισμό και συνεργασία. Εξάλειψη της 
μοιρολατρίας (βλέπε, «ήταν η κακιά στιγμή…»). Παρα-
δειγματική τιμωρία της διαπλοκής. Εξαφάνιση των 
πρακτικών μικροπολιτικής εξυπηρέτησης, σε ό,τι έχει να 
κάνει με τους δρόμους. Βέλτιστη χρήση των μέσων που 
διαθέτουμε. Βελτίωση των τεχνικών μέσων (εκείνα τα 
φορητά τερματικά, που κόβουν κλήση σε nanosecond, 
πολύ θα ήθελα να τα δω στα χέρια των Τροχονόμων μας). 
Πίστη στον σκοπό και κατανόηση της σημασίας του και 
του  μεγέθους του.  Διευκόλυνση στην αναφορά των 
επικίνδυνων και προβληματικών σημείων, τόσο από τους 
Δήμους, όσο και από τους ιδιώτες. Συνεχής παρουσία των 
αστυνομικών  οργάνων στους δρόμους μας. Υιοθέτηση 
τεχνογνωσίας. Παρακολούθηση διεθνών πρακτικών. 

Με λίγα λόγια, χρειαζόμαστε ένα Εθνικό Σχέδιο Οδι-
κής Ασφάλειας που θα συντονίζει τα τοπικά σχέδια και 
την εφαρμογή τους. Αλλά αυτή τη φορά, με σοβαρότητα…   

Ουτοπία; Καμία. Ανέφικτα πράγματα; Όχι βέβαια! Και-
νοτομίες που δεν έχουν δοκιμαστεί αλλού; Πφφφ… Για 
άλλη μια φορά, είμαστε οι ουραγοί στις εξελίξεις,  ο φτωχός 
συγγενής στην Ευρωπαϊκή Ένωση.  Αλλά επειδή δεν 
μπορούμε να περιμένουμε τη στιγμή, που θα ακουστούν 
αρκετά δυνατά οι φωνές των ανήσυχων πολιτών και θα 
δημιουργηθεί η κρίσιμη μάζα, που θα μας κάνει να συ-
γκλίνουμε επιτέλους, με τα ευρωπαϊκά δεδομένα οδικής 
ασφάλειας, ας αρχίσουμε από εδώ. Από τη μικροκοινωνία 
μας. Το «χωριό» μας, την Κηφισιά. Κάθε προσπάθεια, θα 
έλεγε κανείς, θα έπρεπε να είναι καλοδεχούμενη. 

Μας αξίζει σαν πόλη, μας αξίζει σαν Δημότες, να εί-
μαστε το παράδειγμα προς μίμηση. Όχι το παράδειγμα, 
προς αποφυγή.

Το βαρέλι 
του τροχονόμου 

δεν έχει πάτο

Βράδυ της 4ης Ιανουαρίου 
φρικτό τροχαίο δυστύχημα με δύο 

νεκρούς σημειώθηκε στην οδό Γ. Λύρα.  
Δύο οχήματα στα οποία επέβαιναν συνολικά 8 

άτομα συγκρούστηκαν, με αποτέλεσμα το ένα να μετατρα-
πεί σε μάζα από παλιοσίδερα παρασέρνοντας στον θάνατο δύο 
νεαρά ξαδέλφια 20 και 21 ετών, ενώ και οι υπόλοιποι οδηγοί 
και επιβάτες τραυματίστηκαν. Τα δύο οχήματα κινούνταν σε 
αντίθετες κατευθύνσεις όταν το ένα μπήκε στο αντίθετο ρεύμα, 
με αποτέλεσμα τη σφοδρή πλαγιομετωπική σύγκρουση. Άντρες 
της Πυροσβεστικής απεγκλώβισαν τους επιβαίνοντες και τους 
μετέφεραν στο ΚΑΤ. Από το ένα όχημα βγήκαν τραυματισμένα 
τέσσερα παιδιά και από το άλλο όχημα ο ένας νεαρός ανασύρθηκε 
νεκρός, ενώ ο άλλος εξέπνευσε μετά τον απεγκλωβισμό του, ένας 
ακόμη τραυματίστηκε σοβαρά, ενώ ο οδηγός του οχήματος 
ελαφρύτερα.

Θυσία στην 
άσφαλτο

Υπάρχει πολύς κόσμος που λέει ότι η συμπεριφορά 
στο τιμόνι «είναι θέμα παιδείας». Σύμφωνοι, είναι 
θέμα παιδείας, από εδώ και έπειτα όμως, τι κάνουμε 
για να γίνουν οι δρόμοι μας πιο ασφαλείς; Η σημερινή 
παιδεία είναι αυτή που είναι και ακόμα και να αρχίζαμε 
να δουλεύουμε προς τη βελτίωσή της… χτες,  η απά-
ντηση στην προσπάθειά μας θα ερχόταν στα Αγγλικά, 
όπου λένε, it takes three generations to make a 
gentleman! Μπορούμε να περιμένουμε τόσο, για να 
γίνουμε gentlemen στο τιμόνι; 

Κάποιοι άλλοι, λίγοι ευτυχώς, θεωρούνε ότι μόνο η 
Τροχαία μπορεί να κάνει κάτι για να γίνουν οι δρόμοι μας 
πιο ασφαλείς και κάθε άλλη προσπάθεια,  συμπεριλαμ-
βανομένου ενδεχομένως και αυτού του κειμένου ή των 
απαραίτητων αλλαγών στην παιδεία και τη νοοτροπία 
των Ελλήνων οδηγών, είναι από μάταιη και αφελής, 
έως επιζήμια ενδεχομένως για τον σκοπό. Αυτόν, της 
βελτίωσης της οδικής ασφάλειας στους δρόμους μας. 
Επιζήμιοι οι ανήσυχοι ιδιώτες,  επιζήμιος και ο Ιαβέρης, 
που τολμάει και μιλάει δημοσίως για αυτά τα θέματα,  
επιζήμιο και το Ινστιτούτο Οδικής Ασφάλειας…  

Κανείς δεν απαξιώνει τον ρόλο που θα πρέπει να έχει η 
Τροχαία, στην προσπάθεια για την επαναφορά της τάξης 
στους δρόμους μας. Τι γίνεται όμως, όταν η Τροχαία, βάζει 
μεν το βαρέλι την παραμονή Πρωτοχρονιάς, αλλά δεν 
φέρνει αποτελέσματα, για να αξίζει τα δώρα; Πρώτα απ’ 
όλα, χρειάζεται πολιτική βούληση. «Από τον Δήμο;», 
θα μου πείτε. Λίγο πιο πάνω. «Από, την Περιφέρεια;!». 
Λίγο πιο πάνω. «Από το αρμόδιο Υπουργείο και την ίδια 
την Κυβέρνηση;!». Ακριβώς! Γιατί αν δεν βγει ο άλλοτε 
Κηφισιώτης Πρωθυπουργός μας, με το νεανικό του, 
uber-cool στυλ να πει… «ρε αλάν…», «Κύριοι, υπάρχει 
πρόβλημα και πρέπει όλοι να συμβάλουμε για τη λύση 
του…», δεν πρόκειται να υπάρξει καν παραδοχή του 
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...      Ισχυρίστηκε πελάτης σε μαγαζάτορα όταν του 
είπε να σβήσει το πούρο του γιατί θα γίνει 

καταγγελία. Αυτό ειπώθηκε μεταξύ άλλων την Τε-
τάρτη 15 Ιανουαρίου, στο ραντεβού που έδωσαν οι 
ιδιοκτήτες εστιατορίων και συναφών καταστημάτων 
στην κλασική ταβέρνα του Σαλματάνη στα Αλώ-
νια, ανταποκρινόμενοι στο κάλεσμα της  Ένωσης 
Εστιατορίων και Συναφών Αττικής (ΕΕΣΑ), να 
βρεθούν, να ενημερωθούν και να συναποφασίσουν 
τις δράσεις τους.

Μπαλκόνια που δεν θεωρούνται υπαίθριοι χώροι, 
πρόστιμα που επιβάλλονται στο κατάστημα ακόμα 
κι αν προέβη αυτό σε καταγγελία, αυλές όπου απα-
γορεύεται το κάπνισμα αν κάπου παίζει ένα παιδί, 
πελάτες που το σκάνε χωρίς να πληρώσουν τον λο-
γαριασμό με πρόσχημα το κάπνισμα, αυτά και άλλα 
ειπώθηκαν, στη συνάντηση. 

«Σε καμία περίπτωση δεν είμαστε ενάντιοι στον 
αντικαπνιστικό νόμο» ανέφερε ο πρόεδρος της Ένω-
σης Γιάννης Δαβερώνης. «Αυτό που ζητάμε είναι 
να μην πληρώνουμε δυσανάλογο πρόστιμο αλλά και 
να βρεθεί μια λύση για χώρο καπνιζόντων.»

Εύκολο πια είναι και για ανταγωνιστή ενός κατα-
στήματος να το κλείσει. Αρκεί να στείλει τους νέους 
«αυτοφοριάκηδες» μερικούς θεριακλήδες πελάτες 
στον ανταγωνιστή του και να ανάψουν τσιγάρο. Με 
ένα μεροκάματο των 50 ευρώ, θα πληρώσουν το πρό-
στιμο και ο ανταγωνιστής θα κλείσει.  Το πρόβλημα 
αρχίζει να φαίνεται και πάλι ότι είναι ταξικό. Όποιος 
επιχειρηματίας έχει λεφτά θα επιβιώσει, όποιος 
μπορεί να πληρώσει το πρόστιμο των 50 ευρώ θα 
μπορεί να καπνίζει, φέρνοντας σε δύσκολη θέση τον 
καταστηματάρχη.  

Με εξαντλητικά πρόστιμα ο καταστηματάρχης 
γίνεται υπεύθυνος για το  «τι καπνό φουμάρει ο πε-
λάτης του». 50 ευρώ πρόστιμο για τον πελάτη, 500 
για το κατάστημα και μάλιστα με point system. Μετά 
από 5 παραβάσεις, αφαίρεση άδειας λειτουργίας.  
Στην εποχή της μηχανογράφησης, υπάρχει πλέον 
και ένα νέο βιβλίο που θα πρέπει να τηρεί, αυτό που 
θα καταγράφονται οι παραβάσεις του, ώστε να του 
αφαιρείται η άδεια.

Στη συγκέντρωση της ΕΕΕΣΑ ανταποκρίθηκαν 
πολλοί συμπολίτες μας που διαθέτουν εστιατόρια 
αλλά και καφετέριες και μπαρ στην περιοχή μας, 
καθώς επίσης και ο Γενικός Γραμματέας της ΠΟΕΣΕ 
(Πανελλήνια Ομοσπονδία Εστιατορικών & Συναφών 
Επαγγελμάτων) του δευτεροβάθμιου συνδικαλιστι-
κού οργάνου του κλάδου, Γιώργος Κουράσης. Ο κ. 
Κουράσης μίλησε για τις παρεμβάσεις που έχουν 
κάνει ως Σωματείο στο Υπουργείο και αναφέρθηκε 
στα κενά του νόμου, όπου δεν έχουν παρασχεθεί 
διευκρινίσεις, παρά τα ερωτήματα της Ομοσπον-
δίας. Για παράδειγμα ένα κατάστημα που διαθέτει 
μπαλκόνι,  επειδή είναι κλειστό από τρεις μεριές 
και ανοιχτό μόνο από τη μία, την οροφή, δεν μπορεί 
να το διαθέσει για καπνίζοντες. Το ίδιο συμβαίνει 
και σε αυλές που θα μπορούσαν να παίξουν παιδιά. 

Σε κατάστημα της Ρόδου, ο καταστηματάρχης, μετά 

από καταγγελία που έκανε ο ίδιος στις Αρχές για πελάτη 
ο οποίος αρνούνταν να σβήσει το τσιγάρο του, πήρε 
και αυτός πρόστιμο. «Δεν μπορούν τα εστιατόρια να 
σηκώσουν το βάρος της πολιτικής του κράτους για 
την υγεία των πολιτών» ήταν η γενική διαπίστωση. 

Απαισιόδοξος φάνηκε ο πρόεδρος της  Ένωσης 
Εστιατορίων και Συναφών Πειραιά, Γιάννης Τσά-
κος, αναφέροντας ότι αφού ο ίδιος ο πρωθυπουργός 
έχει θέσει ως  προσωπική υπόθεση τον αντικαπνι-
στικό νόμο, δεν πρόκειται τίποτα να αλλάξει.  Μίλησε 
για τα τεράστια προβλήματα που αντιμετωπίζουν  οι 
μαγαζάτορες και τη μεγάλη πτώση τζίρου που έχουν 
υποστεί, καθώς και για ένα τελευταίο φαινόμενο που 
παρατηρείται, όπου  βγαίνουν όλοι να καπνίσουν έξω 
με τα μπουφάν τους και φεύγουν από το κατάστημα 
χωρίς να πληρώνουν τον λογαριασμό. Ανάμεσα στα 
τραγελαφικά του νόμου μίλησε για ένα μαγαζί, στο 
οποίο κόπηκε πρόστιμο γιατί κάποιοι πελάτες κά-
πνιζαν κάτω από μια ομπρέλα σε εξωτερικό χώρο. 
Άλλοι αναφέρθηκαν στην επιστροφή των σχολικών 
χρόνων που βιώνουν πελάτες τους,  καπνίζοντας 
στις τουαλέτες. Άλλοι ανέφεραν ότι δεν αντέχουν 
να προσλάβουν και σωματοφύλακες για να βγάζουν 
έξω τους παραβάτες ενώ συγχρόνως αναγκάζονται 
να μειώσουν το προσωπικό τους, λόγω πτώσης του 
τζίρου τους. 

Αυτά και άλλα πολλά ειπώθηκαν στη συνάντηση 
της Κηφισιάς, ενώ είχε προηγηθεί μία στη Ραφήνα 
και θα ακολουθήσουν και άλλες σε όλη την Ελλάδα 
από αδελφά σωματεία, μήπως και δοθεί το μήνυμα 
ότι δεν μπορούν να πληρώνουν πάντα οι μικροί 
επιχειρηματίες.

Και λέμε οι μικροί γιατί αργά ή γρήγορα οι μεγάλοι 
θα βρουν την άκρη με μια τροποποίηση του νόμου, 
που θα έρθει όταν θα είναι έτοιμοι. Ο Ερντογάν στη 
«δημοκρατική» Τουρκία απαγόρευση το αλκοόλ στα 
καταστήματα, προφυλάσσοντας την ηθική των μου-
σουλμάνων. Όμως μπορούν έναντι ενός σημαντικού 
ποσού κάποια καταστήματα να αγοράσουν άδειες 
πώλησης αλκοόλ. Ίσως σε λίγο να πωλούνται και 
εδώ άδειες για αίθουσες καπνιζόντων. Η Πολιτεία θα 
πρέπει να πείσει ότι το μέτρο δεν είναι εισπρακτικό.

Κόντεψαν να μας «φάνε» αναγνώστες μας όταν 
κάναμε πάλι αναφορά στο θέμα. Υπέρμαχοι της υγείας 
μας όλοι, διαπιστώνουν ότι τα καταστήματα εξακολου-
θούν να είναι γεμάτα και συγχρόνως «τιμωρούνται 
οι κακοί» καπνιστές που επιβαρύνουν τα ταμεία 
υγείας, εκτός όλων των άλλων. Με μια επαρχιώτικη 

νοοτροπία, διαπιστώνουν ότι παντού «έξω» κανείς δεν 
καπνίζει. Αγνοώντας τα σήματα που υποδεικνύουν 
αν το κατάστημα είναι καπνιζόντων ή όχι, ώστε να 
επιλέξει ο πελάτης τι θέλει και βρίσκονται γενικά 
στην Ευρώπη. 

Σήμερα η Πολιτεία ζητάει από τους καταστηματάρ-
χες να παίζουν κλέφτες κι αστυνόμοι με τους πελάτες 
τους και «εκπαιδεύει» τους πολίτες να καταγγέλλουν 
τους καπνίζοντες. Αύριο άραγε τι θα ζητήσει να καταγ-
γείλουν; Τα βήματα που μας οδηγούν μακριά από τη 
δημοκρατία είναι μικρά στην αρχή και είναι πάντα 
για το καλό μας. 

Περιβάλλον χωρίς καπνό

Φυσικά είναι πολύ ευχάριστο να μπαίνεις σε ένα 
εστιατόριο, όπου δεν χρειάζεται να βλέπεις τα πρόσωπα 
ανάμεσα σε καπνούς, όπου μπορείς να γυρίσεις στο 
σπίτι σου χωρίς να χρειάζεται να λούσεις τα μαλλιά 
σου και να βγάλεις τα ρούχα σου στο μπαλκόνι γιατί 
βρωμάνε. Πλέον μπορούν να βγαίνουν και οι γονείς 
με τα παιδιά τους το Σάββατο το βράδυ, αφού δεν δια-
κινδυνεύουν να τα βάλουν σε ένα περιβάλλον γεμάτο 
καπνό, υποβάλλοντάς τα σε παθητικό κάπνισμα. Όλα 
αυτά φυσικά και είναι όμορφα. Γι’ αυτό μπορούν να 
υπάρχουν χώροι για καπνίζοντες και μη. Με σεβασμό 
στους μη καπνίζοντες οριοθετημένοι και όχι με τον 
τραγελαφικό τρόπο που είχε γίνει στο παρελθόν, όπου 
δύο τραπεζάκια στην άκρη έφεραν το ταμπελάκι της 
απαγόρευσης του καπνίσματος. 

«62 ευρώ στοιχίζει το πούρο μου, θα λυπηθώ το πρόστιμο;»...

Εξαφανίζονται από τα μάτια μας τα καλώδια με-
ταφοράς ηλεκτρικού ρεύματος στο Άλσος Κηφισιάς, 
μετά τις εργασίες υπογειοποίησης που ξεκίνησαν τη 
Δευτέρα 20 Ιανουαρίου.  

Το έργο υλοποιείται από το Νομικό πρόσωπο της 
Ανθοκομικής Έκθεσης και ο πρόεδρός της, Γιάννης 
Παντελεάκης, προτρέπει τους διερχόμενους από το 
Άλσος Κηφισιάς να είναι ιδιαίτερα προσεχτικοί για 
μία εβδομάδα, όσο αναμένεται να διαρκέσουν τα έργα.

Ίσως να μην κάνετε τη βόλτα σας στο Άλσος κοι-
τώντας προς τα πάνω, ίσως να σηκώσετε μόνο το 
κεφάλι για να παρακολουθήσετε την πορεία της 
πτήσης κάποιου από τους πράσινους παπαγάλους που 
έχουν κάνει σπίτι τους το Άλσος.  Στην περίπτωση 
αυτή όμως  είναι πολύ πιο όμορφο να δείτε μόνο τις 
κορυφές των δέντρων χωρίς καλώδια να διατρέχουν 
το οπτικό σας πεδίο.  

Πέρυσι, από σφοδρό αέρα έσπασε δέντρο στο 
Άλσος, ευτυχώς χωρίς να αγγίξει καλώδια. Το συ-
γκεκριμένο έργο αναμένεται να αναβαθμίσει τόσο 
την ασφάλεια όσο και την αισθητική και λειτουργική 
εικόνα του Άλσους. 

Η ανακοίνωση έξω από το Άλσος αναφέρει για 
προσωρινά έργα, χωρίς να οριοθετείται πόσο θα 
διαρκέσουν, ενώ στο Δελτίο Τύπου αναφέρεται ως 

Αλλαγές στο
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Γ έμισε η αίθουσα της βίλας Κώστα το 
πρωί της Κυριακής 12 Ιανουαρίου 

με κατοίκους  που ανταποκρίθηκαν στην 
πρόσκληση του προέδρου του Κοινοτικού 
Συμβουλίου Νέας Ερυθραίας, Χρήστου 
Λούμπια, ο οποίος έχει εκλεγεί με τον συν-
δυασμό του Νίκου Χιωτάκη. Ο  πρόεδρος 
του Κοινοτικού κάλεσε τους Ερυθραιώτες 
σε Γενική Συνέλευση ώστε να ενημερω-
θούν και τους εμπλεκόμενους φορείς να 
ενημερώσουν για  τα τρέχοντα προβλήματα 
της περιοχής. 

Η ημερήσια διάταξη του Συμβουλίου 
περιελάμβανε θέματα όπως οι εξελίξεις 
για τη γέφυρα της Βαρυμπόμπης και τα 
πλευρικά διόδια, η γεώτρηση στην Πολιτεία 
από τον Συνεταιρισμό Βουλευτών αλλά  και 
η καθαριότητα και η ανακύκλωση στη Ν. 
Ερυθραία. Η συνέλευση όπως αποκάλυψε 
ο πρόεδρος κατά τη διάρκεια της συζήτησης 
έγινε χωρίς την έγκριση του Δημάρχου 
Γιώργου Θωμάκου, ο οποίος μάλιστα την 
θεώρησε και σχεδόν παράνομη γιατί δεν 
είχε την έγκριση του αρμόδιου εντεταλμένου 
Δημοτικού Συμβούλου, Νικήτα Κόκκαλη, 
που για τον λόγο αυτό δεν παραβρέθηκε. 
Αντίθετα παρευρέθηκαν οι πρώην δήμαρχοι 
Νίκος Χιωτάκης και Βασίλης Βάρσος, οι 
οποίοι πήραν και τον λόγο. 

Στην ενημέρωση για το τι σχεδιάζεται 
στη γέφυρα της Βαρυμπόμπης αλλά και 
για τα πλευρικά διόδια  τον λόγο πήραν  ο 

Δήμαρχος Διονύσου κ. Καλαφατέλης αλλά 
και τα μέλη της πενταμελούς επιτροπής 
που έχει συγκροτηθεί από το Δημοτικό 
Συμβούλιο Κηφισιάς, οι δημοτικοί σύμ-
βουλοι  Γιώργος Σκορδίλης, Δημήτρης 
Λιανός, Σάντυ Πατρινού Ντελ Τόρο και ο 
Δημήτρης Κυριαζόπουλος ως εκπρόσωπος 
των κατοίκων της περιοχής. Απουσίαζε 
ο  αντιδήμαρχος Αλέξης Μακρής, λόγω 
οικογενειακού προβλήμάτος υγείας.

Ο Δήμαρχος Διονύσου ανακοίνωσε ότι 
σύντομα οργανώνεται διαδημοτική συνέ-
λευση. «Όσο πιο πολλοί είμαστε τόσο πιο 
δύσκολο θα είναι να περάσουν τα σχέδιά 
τους» κατέληξε. 

«Η δημιουργία των διοδίων στη γέφυρα 
της Βαρυμπόμπης θα έχει ως αποτέλεσμα 
την υποβάθμιση όλης της περιοχής, θα 
αλλάξει την ανθρωπογεωγραφία  και θα 
έχουμε κυριολεκτικά μία θρόμβωση», είπε 

ο κ. Λούμπιας, χρησιμοποιώντας ως για-
τρός και ιατρική ορολογία. Ο Δημήτρης 
Κυριαζόπουλος ανέφερε ότι στη γέφυρα 
της οδού Ερυμάνθου όπου σχεδιάζεται να 
γίνει κυκλικός κόμβος για να υποδεχτεί τα 
οχήματα του παράδρομου της Εθνικής  Οδού, 
μέχρι να γίνει ο κόμβος της Βαρυμπόμπης 
θα διέρχονται ανά ώρα αιχμής πάνω από 
2.500 οχήματα, καταστρέφοντας κυριολε-
κτικά τις Αδάμες. Χαρακτήρισε ασαφή το 
εδάφιο της μελέτης για την κατασκευή του 
κόμβου στη Γέφυρα της Βαρυμπόμπης ως 
προς το χρόνο και τη διάρκεια υλοποίησης, 
λέγοντας ότι είναι πιο πιθανόν η προσωρινή 
κατασκευή να παραμείνει για πάντα, ταλαι-
πωρώντας τους κατοίκους που θα θέλουν να 
πηγαίνουν στο κέντρο της πόλης. Πρόσθεσε 
ότι δύο χρόνια λειτουργίας των διοδίων 
Βαρυμπόμπης και Αγίου Στεφάνου θα 
αποφέρουν στους κατασκευαστές πάνω από 
500 εκατομμύρια έσοδα, οπότε θα κάνουν 
οτιδήποτε είναι δυνατόν για την εκτέλεση 
των έργων κατέληξε. Σε παρέμβασή του ο 
πρώην Δήμαρχος Βασίλης Βάρσος είπε ότι 
δεν πρέπει να δεχτούμε καμία παρέμβαση 
στην Κηφισιά και πρέπει να είμαστε πιο 
δυναμικοί.  

Το δεύτερο θέμα αφορούσε την  κατα-
σκευή της γεώτρησης από τον συνεταιρισμό  
Βουλευτών «Η Πολιτεία» σε οικόπεδο 
ιδιώτη και υπήρξε ενημέρωση από τον 
δικηγόρο του Δήμου Κηφισιάς,  Γιάννη 
Παπαρρηγόπουλο. Σύμφωνα λοιπόν με 
τον νόμο, αν ένας συνεταιρισμός πραγ-
ματοποιήσει τις εργασίες για τις οποίες 
δημιουργήθηκε, όπως συμβαίνει στην 
Πολιτεία όπου έχουν πλέον πουληθεί τα 
οικόπεδα και έχουν γίνει τα έργα υποδομής, 
ολοκληρώνεται ο λόγος για τη σύστασή του 
και οι κοινόχρηστοι χώροι παραχωρούνται 
στον Δήμο που ανήκει ο συνεταιρισμός. 
Άρα δεν είναι δυνατόν να έρχεται ένας Συ-
νεταιρισμός που δεν θα έπρεπε να υπάρχει 
και να ζητάει να κάνει μια γεώτρηση, προ-
κειμένου να αποδείξει  ότι είναι ακόμη εν 
ενεργεία άρα δεν συντρέχουν λόγοι για τη 
διάλυσή του. 

Δυστυχώς, ανέφερε ο κ. Παπαρρηγόπου-
λος, ο σημερινός δήμαρχος το 2008 σύναψε 
ιδιωτικό συμφωνητικό με τον Συνεταιρισμό 
παραχωρώντας του το δικαίωμα στην κα-

τασκευή της γεώτρησης, οπότε ουσιαστικά 
συναινεί  στη διατήρησή του άρα και στην 
μη απόδοση της περιουσίας του στον Δήμο 
Κηφισιάς.  

Ο Φιλοπρόοδος Σύλλογος Πολιτείας 
από τη μεριά του  ισχυρίζεται πως ο Συ-
νεταιρισμός θέλει να κάνει γεώτρηση σε 
οικόπεδο αγνώστου ιδιοκτήτη, άρα ουσι-
αστικά σε οικόπεδο που μάλλον θα έπρεπε 
να περιέλθει στον Δήμο, σύμφωνα με το 
κτηματολόγιο. Η αντιπρόεδρος του Συλλό-
γου Λάουρα Αλιπράντη ανέφερε πως οι 
κάτοικοι της Πολιτείας πληρώνουν διπλά 
τέλη για το νερό και στον Δήμο και στον 
Συνεταιρισμό. Πρόσθεσε δε ότι αφού πλέον 
στον Συνεταιρισμό Βουλευτών δεν υπάρχει 
κανείς με την ιδιότητα του βουλευτή, δεν 
θα έπρεπε να ονομάζεται έτσι. 

Παρέμβαση έκανε και η πρώην δήμαρ-
χος Ν. Ερυθραίας, Βασιλική Ταμβάκη, 
αναφέροντας,  πως δεν νοείται εν ενεργεία 
Δήμαρχος να μην γνωρίζει τις γνωμοδοτή-
σεις που ανέφερε ο κ. Παπαρρηγόπουλος. Η 
πρώην δήμαρχος αναφέρθηκε στο γεγονός 
ότι ο πρώην Δήμος Νέας Ερυθραίας νόμιμα 
υδρεύεται από δικό του δίκτυο, από τον 
υδροφόρο ορίζοντα της Πεντέλης.  Από τον 
ίδιο υδροφόρο ορίζοντα, παράνομα, υδρο-
δοτούνται και τα σπίτια του Συνεταιρισμού, 
ενώ τώρα θέλει να ανοίξει και νέο αρτεσιανό. 
Τόνισε ότι κανένα ιδιωτικό συμφωνητικό 
κανενός δημάρχου ή αντιδημάρχου δεν έχει 
ισχύ απέναντι στο νόμο, προσθέτοντας  πως 
δεν έχει ενημερωθεί για αυτή την πράξη 
κανένα Δημοτικό Συμβούλιο.  Για το θέμα 
μίλησαν μεταξύ άλλων και η πρώην δημ. 
σύμβουλος Κατερίνα Μουστάκη, η δημ. 
σύμβουλος Μαρία Κεφαλά - Σαλματάνη 
και η κοιν. σύμβουλος Κηφισιάς Ράνια 
Ντάλη.

 Τέλος συζητήθηκε το θέμα της καθαρι-
ότητας με τον κ. Λούμπια να λέει πως έχει 
γίνει καθαρότερη η Νέα Ερυθραία αλλά 
σκοπός είναι να γίνει μια καθαρή πόλη. Ο 
εντεταλμένος σύμβουλος για την ανακύ-
κλωση Γιώργος Σκορδίλης αναφέρθηκε 
στις  προσπάθειες  του Δήμου στον τομέα 
της Ανακύκλωσης, ενώ ο Νίκος Χιωτάκης 
ως πρόεδρος του Ελληνικού Οργανισμού 
Ανακύκλωσης είπε πως πρέπει να υπάρ-
χει συνέπεια του Δήμου απέναντι στους 
δημότες ώστε να αυξηθεί η ποσότητα της 
ανακύκλωσης.  

Η  Γενική Συνέλευση παρόλη την δη-
μοσιότητα που είχε δώσει ο πρόεδρος της 
Κοινότητας δεν κατάφερε να συγκεντρώσει 
πολύ κόσμο, ενώ όπως παρατήρησε και 
δημότης που παρακολούθησε τη συζήτηση, 
το μεγαλύτερο μέρος του κοινού ήταν εκλεγ-
μένοι σύμβουλοι ή παράγοντες και πολύ 
λίγοι πολίτες. Παρ' όλα αυτά τα θέματα της 
Συνέλευσης ήταν σημαντικά και αρκετά 
διευκρινιστικά. 

Συνέλευση για τα προβλήματα της Ν. Ερυθραίας

διάρκεια έργων η μία εβδομάδα.  Μετά 
τα καλώδια αναμένεται να αλλάξει και ο 
διάδρομος του Άλσους, όπου θα αντικα-
τασταθεί το χαλίκι με ειδικό επίστρωμα.  
Με τον τρόπο αυτό θα μπορούν να διέρ-
χονται εύκολα καρότσια και να απολαμ-
βάνουν τη βόλτα τους χωρίς δυσκολία 
τόσο γονείς με μωρά, όσο και άνθρωποι 

που κινούνται με αναπηρικό αμαξίδιο.  
Εκεί που δεν έχει δοθεί λύση ακόμα, 
είναι η έξοδος από το Άλσος προς την 
πλευρά της Λεωφ. Κηφισίας, δεδομένου 
της εισόδου με μαρμάρινα σκαλιά και 
του γεγονότος ότι το Άλσος  έχει κριθεί 
διατηρητέο, άρα ελάχιστες επεμβάσεις 
μπορούν να γίνουν σε αυτό. 

Άλσος Κηφισιάς
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ΣΥΛΛΥΠηΤηρΙΑ
Η Πρόεδρος  Έφη Κούτση και το Διοικη-

τικό Συμβούλιο του Κέντρου Έρευνας και 
Μελέτης του Μικρασιατικού Πολιτισμού 
της Χερσονήσου της Ερυθραίας εκφράζουν 
τα θερμά  τους  συλλυπητήρια στον Γιάννη 
Ασπρόμουγγο, τον από έτη ένθερμο εθελοντή 
συνεργάτη του ΚΕΜΜΕ για τον χαμό του γιου 
του, Βαγγέλη Ασπρόμουγγου.

Θλιμμένος Γενάρης 

Γι’ αυτούς 
που φεύγουν...
 Γράφει ο ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ Γ. ΔΡΟΣΙΝΟΣ

Το μεσημέρι της Παρασκευής 17 Ιανουαρίου 
παρακολουθήσαμε από τον Ι.Ν. Αγ. Δημητρίου 
Κηφισιάς την εξόδιο ακολουθία του αγαπημένου 
μου φίλου Βασιλείου Κ. Βάρσου και στη συνέ-
χεια συνοδεύσαμε τη σορό του στην τελευταία 
του κατοικία, στο Κοιμητήριο 
Κηφισιάς.

Πολύς ο κόσμος που πα-
ρευρέθη στην τελετή. Δείγμα 
εκτίμησης που έτρεφε ο κό-
σμος στον θανόντα.

Αλλά τώρα, ας πάρουμε 
τα πράγματα από μία άλλη 
άποψη. Την είδηση θανά-
του του Βασίλη έμαθα από 
την κόρη μου Φωτεινή την 
Τετάρτη 15 Ιανουαρίου το 
μεσημέρι. Από την πρώτη 
στιγμή ένιωσα μία συγκί-
νηση, σε λίγο πέρασε από 
τη σκέψη μου ο χαμός ενός 
φίλου και παλιού Κηφισιώτη, μετά θυμήθηκα 
την αγάπη που έτρεφε αυτός ο άνθρωπος για 
την πόλη μας την Κηφισιά. Ανιδιοτελής, ασυμ-
βίβαστος, με ήθος, καλός οικογενειάρχης και με 
αίσθημα δικαίου.

Η Κηφισιά έχασε έναν καλό άνθρωπο, επιτυ-
χημένο επιχειρηματία και καλό εργοδότη.  (Η 
κοινή γνώμη λέει στην Κηφισιά: «Άνθρωπος 
που δούλεψε στους Βαρσέους, σπάνια έφυγε και 
συνήθως συνταξιοδοτείται με τη συμπλήρωση 
του ορίου ηλικίας του»).

Ήταν βλέπεις η ημέρα της ταφής του, του Αγίου 
Αντωνίου του Μεγάλου, ονομαστική εορτή και 
του γιου του Αντώνη, που του εύχομαι μακρο-
ημέρευση, για να θυμάται και τη μνήμη του 
πατρός του, αλλά ήταν και η μνήμη του Αντώνη 
Κ. Βάρσου, αδελφού, βέβαια, του θανόντος, που 
η οικογένεια έχασε εδώ και αρκετά χρόνια. Δες 
σύμπτωση!..

Όσο για την ιστορική επιχείρηση, πιστεύω 
ακραδάντως ότι παραμένει σε στιβαρά χέρια, 
τόσο του Γιώργου Βάρσου, ικανότατου τιμονιέρη, 
καθώς και του Αντώνη Β. Βάρσου, ανθρώπου 
μυημένου στη μεθοδικότητα της οικογένειας με 
επιστημονική κατάρτιση.

Πριν κλείσω, θα ήθελα να συλλυπηθώ όλη 
την οικογένεια και να τους ευχηθώ μακροζωία.

Όσο για μένα, έχασα έναν συμπολίτη μου και 
φίλο, που με τόση θέρμη και πάθος μιλάγαμε 
για την ιδιαίτερή μας πατρίδα Κηφισιά, που τόσο 
πολύ αγαπήσαμε.

Ελαφρύ το χώμα που σε σκεπάζει, αγαπητέ 
Βασίλη!

Σ  το τελευταίο Δημοτικό Συμβούλιο και πρώτο 
της χρονιάς, την Τετάρτη 15 Ιανουαρίου, ενός 

λεπτού σιγή κράτησε ο πρόεδρος Σταύρος Ζαπάντης 
στη μνήμη δύο σημαντικών ανθρώπων.

Στη μνήμη του ιδιοκτήτη του Ζαχαρτοπλαστείου 
Βάρσος, του Βασίλη, ο οποίος είχε φύγει την ίδια 
μέρα. 

Ο Βασίλης Βάρσος μαζί με τον αδελφό του Γιώργο 

αλλά και τα παιδιά του κατάφεραν να απογειώσουν 
τη φίρμα και να κάνουν το όνομα Βάρσος συνώνυμο 
με την Κηφισιά. 

Επίσης, στη μνήμη του ιδρυτή της Μικτής Χορω-
δίας Νέων του Δήμου Κηφισιάς, τον μαέστρο Γιώργο 
Αρβανίτη που έφυγε αυτός στις 13 Ιανουαρίου. 

Αλλά δυστυχώς δεν ήταν μόνο αυτοί που μας 
άφησαν στην χαραυγή της νέας δεκαετίας…

Θλίψη για την απώλεια του πρώην μαέστρου 
και ιδρυτή της Χορωδίας Κηφισιάς, Γιώργου Αρ-
βανίτη, επικρατεί στον μουσικό χώρο της πόλης 
μας και όχι μόνο αφού ο εκλιπών ήταν ιδρυτής και 
της χορωδίας Βύρωνα αλλά και μεγάλου αριθμού 
μουσικών συλλόγων. 

Ο Γιώργος Αρβανίτης έφυγε από τη ζωή στις 13 
Ιανουαρίου ενώ η επιθυμία του ήταν να συμβάλλει 
με τον θάνατό του στην πρόοδο της Ιατρικής Επι-
στήμης γι' αυτό και είχε δηλώσει δωρητής σώματος 
στην Ιατρική σχολή του ΕΚΠΑ. Η σορός του θα 
μεταφερθεί στο Πανεπιστήμιο Αθηνών και δεν 
πραγματοποιήθηκε κηδεία. 

Γεννήθηκε και μεγάλωσε στην Αθήνα, σπούδασε 
στα ωδεία Αθηνών, Πειραιώς και Εθνικό και ήταν 
καθηγητής μουσικής, μουσικοπαιδαγωγός, διευ-
θυντής ορχήστρας και χορωδίας.  Διετέλεσε επί 
σειρά ετών καθηγητής στη δημόσια εκπαίδευση, 
μέση και ανώτερη (σχολή νηπιαγωγών Αθήνας 
και Μαράσλειο Παιδαγωγική Ακαδημία).  Ήταν 
επίσης καλλιτεχνικός διευθυντής του διεθνούς 
χορωδιακού φεστιβάλ δήμου Κηφισιάς, ιδρυτής και 
διευθυντής των δημοτικών χορωδιών των δήμων 

Βύρωνα και Κηφισιάς. Ήταν επίσης Πρόεδρος του 
«Κέντρου Μελέτης Χορού Ισιδώρας & Ραϋμόνδου 
Ντάνκαν», το οποίο αποτελεί ένα κέντρο έρευνας 
για τον χορό, ένα πολιτιστικό σημείο συνάντησης, 
πηγή πληροφόρησης και έμπνευσης για καλλιτέ-
χνες του Χορού και για μέλη της τοπικής κοινωνίας.

 Οι παλαιότεροι θυμούνται τον εκρηκτικό αλλά 
και τόσο αγαπητό στα παιδιά δάσκαλο, ο οποίος 
κατάφερε να δώσει ζωή στη χορωδία της Κηφισιάς 
και να γίνει ένα φυτώριο για τους νέους της πόλης 
μας με διεθνείς διακρίσεις.  Τη διεύθυνση της χο-
ρωδίας έχει αναλάβει εδώ και πολλά χρόνια εξίσου 
άξια ο γιος του, Θανάσης Αρβανίτης.

Έφυγε ο ιδρυτής 
της Δημοτικής 
Χορωδίας 
Νέων Κηφισιάς
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Πένθος για την 
οικογένεια Πατρινού

Και η οικογένεια του Δημοτικού μας Συμβουλίου 
είχε τη δική της απώλεια. Το βράδυ του Σαββάτου 
18 Ιανουαρίου η δημοτική Σύμβουλος Σάντυ Πα-
τρινού, έχασε τον πατέρα της Γιάννη.

Έχασε τη μάχη 
ο Βαγγέλης 
Ασπρόμουγγος

Το ΚΕΜΜΕ, το Κέ-
ντρο Έρευνας και Μελέ-
της της Μικρασιατικής 
Ν. Ερυθραίας είχε τη 
δική του απώλεια. Ο 
γιος του Γιάννη Ασπρό-
μουγγου, μέλους του 
ΚΕΜΜΕ και από τους 
βασικούς του εθελοντές, 
Βαγγέλης έφυγε σε ηλι-
κία 45 χρονών στις 14 
Ιανουαρίου μετά από 
την άνιση μάχη που 
έδινε με τον καρκίνο 
εδώ και δύο χρόνια. 
Φωτορεπόρτερ με εξει-

δίκευση τους αγώνες αυτοκινήτων στους οποίους είχε 
συμμετάσχει και ως συνοδηγός σε πολλές διοργα-
νώσεις, είχε εργαστεί για την εφημερίδα  «Έθνος» 
και το περιοδικό  «4 τροχοί».

Για τη Μαίρη 
Χαρατζά

Οκτώ χρόνια μετά τον θάνατο του συζύγου της 
απεβίωσε στις 12 Δεκεμβρίου 2019, πλήρης ημε-
ρών, στην οικία της οικογένειας στην Κηφισιά η 
Μαίρη Θ. Χαρατζά, σύζυγος του Θεόδωρου Χαρατζά, 
συνοδοιπόρος, συνιδρύτρια και συνδιευθύντρια του 
φημισμένου Ινστιτούτου Ξένων Γλωσσών Χαρατζά 
στο οποίο μαθήτευσαν γενιές Κηφισιωτών, αφού 
λειτούργησε για περισσότερο από μισόν αιώνα στον 
αριθμό 3 της οδού Μπενάκη. Το μοναδικό, αχώριστο 
στη ζωή και στην εργασία ζεύγος Χαρατζά, ο κύριος 
Χάρης και η κυρία Μαίρη, θα μείνουν αλησμόνητοι 
σε όσους είχαν την τύχη να τους γνωρίσουν ως φω-
τισμένους δασκάλους όχι μόνο αγγλικής γλώσσας 
αλλά και ήθους, ευγένειας, αρχών.   

Κ. - Φ.

Όλη η Κηφισιά θρηνεί την απώλεια του Μιχάλη 
Τσικαλάκη, του ανθρώπου που ψυχαγώγησε 
για πάνω από 20 χρόνια το κηφισιώτικο κοινό, 
κρατώντας τους πρωταγωνιστικούς ρόλους στη 
θεατρική ομάδα του Δήμου μας.

Συντετριμμένη η σκηνοθέτης και δασκάλα της 
θεατρικής ομάδας Κική Αυγουστάτου, μίλησε για 
έναν άνθρωπο - «κεφάλαιο» όχι μόνο ως καλλι-
τέχνη αλλά και ως προσωπικότητα. 

Ο Μιχάλης Τσικαλάκης, ακτινολόγος στο επάγ-
γελμα, πρόσφερε τη βοήθειά του σε όποιον πίστευε 
ότι είχε ανάγκη. Είχε σταθεί κοντά σε πολύ κόσμο 
και όλη η Κηφισιά έχει να πει έναν καλό λόγο γι' 
αυτόν.

Ξαφνικός ήταν ο θάνατός του λίγο μετά την επι-
στροφή από τη δουλειά του όπου ένιωσε αδιαθεσία.

Ο Μιχάλης Τσικαλάκης έζησε πολλές και διαφο-
ρετικές ζωές μέσα από τους  ρόλους που ερμήνευσε. 
Άλλοτε ήταν καλός, άλλοτε στριμμένος, αγαθός 
ή πονηρός κατάφερνε πάντα να αποσπά το γέλιο, 
ενώ πηγαινοερχόταν με ένταση στη σκηνή, φο-
ρώντας καπέλα, κουρέλια ή παπιγιόν. Η συμβολή 
του ήταν καθοριστική για να γυρνάει με βραβεία η 

η Κηφισιά θρηνεί

Και η δική μας 
οικογένεια…

Δεν ήταν όμως μόνο για τους άλλους ο κακός κλή-
ρος. Το βράδυ του Σαββάτου 18 Ιανουαρίου έφυγε 
από κοντά μας ο Μιχάλης Μακράκης, σε ηλικία 
82 ετών από ατύχημα στην αυλή του εξοχικού του. Ο 
Μιχάλης ήταν κουμπάρος μας και αδελφικός φίλος, 
από τους πιο πιστούς αναγνώστες της εφημερίδας μας 
και τον ευχαριστούμε για τη στήριξή του όλα αυτά τα 
χρόνια. Διετέλεσε για χρόνια Γενικός Διευθυντής 
στη Λαχαναγορά στου Ρέντη, αφήνοντας το στίγμα 
της ορθής του διοίκησης.  

Οι οικογένειες Αθανασίου και Γρηγοράκου εκφρά-
ζουν τα θερμά τους συλλυπητήρια στη σύζυγό του, 
Βάσω και τα παιδιά του Νίκο και Κατερίνα.

ομάδα της Κηφισιάς από θεατρικούς διαγωνισμούς.
Τιμή για την εφημερίδα «Κηφισιά» υπήρξε το 

γεγονός ότι στη γιορτή για τα 50 χρόνια της εφη-
μερίδας ερμήνευσε αναγνώστη της  από τα πρώτα 
της φύλλα, όταν στην πραγματικότητα ήταν ακόμα 
νήπιο.

Είναι σίγουρο ότι το καλοκαίρι, στην επόμενη 
παράσταση της θεατρική ομάδας, οι θεατές ακόμα 
κι αν γνωρίζουν για τον χαμό του θα εξακολουθούν 
να τον ψάχνουν ανάμεσα στους ηθοποιούς. Αυτή 
τη φορά όμως δεν θα βρίσκεται πάνω στη σκηνή. 
Ίσως με τον δικό του τρόπο να εμψυχώνει την ομάδα 
στην οποία ήταν μέλος για πάνω από 20 χρόνια. Και 
σίγουρα ένα από τα χειροκροτήματα θα του ανήκει.

Η εξόδιος ακολουθία του Μιχάλη τελέστηκε την 
Τετάρτη 22 Ιανουαρίου στον Ι.Ν. Αγίων Αναργύρων 
Νέας Ιωνίας υπό τη συνοδεία πλήθους κόσμου.
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Μικρασιάτες Ερυθραιώτες δεύτερης και τρίτης 
γενιάς και όχι μόνο γέμισαν την αίθουσα εκδηλώ-
σεων της  Ένωσης Μικρασιατών Νέας Ερυθραίας, 
στις 12 Ιανουαρίου για την καθιερωμένη κοπή 
της πίτας. Ο πρόεδρος της Ένωσης Μικρασιατών 
Κυριάκος Μαρτάκης έκοψε την βασιλόπιτα και 
μοίρασε τα κομμάτια. Παρών και ο δήμαρχος 
Κηφισιάς, Γιώργος Θωμάκος, ενώ τις ευχές  τους 
για τη νέα χρονιά έδωσαν ο βουλευτής Δημήτρης 
Καιρίδης, οι αντιδήμαρχοι Νίνα - Ασπασία Βλά-
χου, Αλέξης Μακρής και Αχιλλέας Κουρέπης, οι 
δημ. σύμβουλοι Αγγελική Παπάζογλου, Γιώργος 
Παπαδόπουλος, Νικολέτα Ποντικάκη, ο πρόεδρος 
της Δημοτικής Κοινότητας Χρήστος Λούμπιας, η 

Κοινοτική Σύμβουλος Χρύσα Προβατίδου, η Πρό-
εδρος του ΚΕΜΜΕ  Έφη Κούτση, μέλη νομικών 
προσώπων, συλλόγων και φορέων.

Όλοι οι αυτοδιοικητικοί άρχοντες των περιοχών 
που περιβάλει η Ιερά Μητρόπολη Κηφισιάς, Αμα-
ρουσίου και Ωρωπού ανταποκρίθηκαν στο κάλεσμα 
του Μητροπολίτη κ.κ. Κύριλλο για την κοπή της 
βασιλόπιττας της Ιεράς Μητρόπολης  το πρωί της 
Τρίτης 7 Ιανουαρίου στο Επισκοπείο Κηφισιάς. 
Ήταν λοιπόν τυχερό να βρεθούν και τα δύο φλουριά 
στα κομμάτια που μοίρασε ο Μητροπολίτης σε δύο 
Δημάρχους, τους κ. Θόδωρο Αμπατζόγλου του 

Αμαρουσίου και τον κ. Σ. Τσίρκα του Μαραθώνα. 
Εκτός όμως από τους δύο τυχερούς παραβρέθηκαν 
ο Περιφρειάρχης Αττικής κ. Πατούλης μαζί με την 
αντιπερειφερειάρχη Βορείου Τομέα κα Λουκία 
Κεφαλογιάννη, ο Δήμαρχος Κηφισιάς κ. Γιώργος 
Θωμάκος, Πεύκης-Λυκόβρυσης κ. Α. Μαυρίδης 
και Μεταμόρφωσης κ. Σ. Σαραούδας, μαζί φυσικά 
με όλον τον κλήρο της Ιεράς Μητροπόλεως και 
πλήθος κόσμου. 

Μετά την Ακολουθία, ο Σεβασμιότατος τόνισε 
ότι με τη χάρη του Θεού εισήλθαμε στο 2020. 
Ευχήθηκε ο Θεός, στον οποίο έχουμε την ελπίδα 
μας, να χαρίζει στον κόσμο ειρήνη. Ευχαρίστησε 
τους πολιτικούς άρχοντες, για τη γόνιμη συνερ-
γασία και ευχήθηκε τα δέοντα για τη νέα χρονιά. 
Τέλος διένειμε σε όλους τη βασιλόπιττα, την οποία 
ετοίμασαν και πρόσφεραν οι Μοναχές της Ιεράς 
Μονής Εισοδίων της Θεοτόκου Μαρκόπουλου 
Ωρωπού.

Καλή Χρονιά από το ΙΓΕ 
στο Κτήμα Συγγρού

 Γράφει η  ΦΛΩΡΑ ΜΥΡΣΑΛΙΩΤΟΥ

Την 16 Ιανουαρίου 2020, παρουσία του Διοικητικού Συμβουλίου 
του Ινστιτούτου Γεωπονικών Επιστημών, Εκπροσώπων των Σω-
μάτων Ασφαλείας, Εθελοντών, Πολιτών, εκπροσώπων των Δημο-
τικών Συμβουλίων των όμορων Δήμων Αμαρουσίου, Μελισσίων 
και Κηφισιάς, Εκπροσώπων άλλων Δήμων και Εκπροσώπων 
της Περιφέρειας, Ειδικών Επιστημόνων και προξενικών  αρχών,   
πραγματοποιήθηκε η κοπή πίτας για το νέο έτος μετά την ευλογία 
του π. Θεόδωρου από την Ιερά Μητρόπολη Κηφισίας, Αμαρουσίου 
και Ωρωπού. 

Από τους Κηφισιώτες παραβρέθηκαν ο Δήμαρχος Κηφισιάς, 
Γ. Θωμάκος, ο Πρόεδρος της Ανθοκομικής, Γ. Παντελεάκης, ο Ν. 
Χιωτάκης με την Αντιπρόεδρο Δημοτικού Συμβουλίου, Μ. Κεφα-
λά-Σαλματάνη, αλλά και εκπρόσωποι δημοτικών παρατάξεων, 
δείχνοντας όλοι με την παρουσία τους την επιθυμία συνεργιών 
προς όφελος του κτήματος και της προστασίας του δασικού του 
χαρακτήρα και της ανάληψης δράσεων για το κοινό, όπως και 
μαθημάτων για επαγγελματίες και ερασιτέχνες, που συμβάλλουν 
στην ολοκληρωμένη εικόνα αυτού που υπηρετεί το κληροδότημα 
της Ιφιγενείας Ανδρ. Συγγρού, δηλαδή την πρακτική γεωργική και 
κηπουρική εκπαίδευση. 

Τονίστηκε η συνεργασία του ΙΓΕ για τα εκθέματα της 66ης Αν-
θοκομικής  Έκθεσης της Κηφισιάς, και η συνέχιση διαφύλαξης του 
φυσικού αυτού περιβάλλοντος από το οποίο αντλούν ζωή και ενέρ-
γεια οι πολίτες στο Δήμο μας από του Δημοτικούς μας Συμβούλους,  
καθώς είναι το μοναδικό εναπομείναν φυσικό δάσος της ευρύτερης 
περιοχής και ολοκλήρου του λεκανοπεδίου Αττικής, επί της Λεω-
φόρου Κηφισίας, στα σύνορα των δήμων Κηφισιάς, Αμαρουσίου 
και Μελισσίων, με έκταση 950 περίπου στρεμμάτων. 

Στο Κτήμα  Συγγρού στεγάζονται οι εγκαταστάσεις του Ινστιτούτου 
Γεωπονικών Επιστημών,  ΙΓΕ, (γραφεία, αίθουσες διδασκαλίας, 
θερμοκήπια, καλλιέργειες, πάρκινγκ), τα σχολεία των Αναβρύτων, 
ένα ΙΕΚ και ένα ΤΕΕ αφιερωμένα στη γεωργική εκπαίδευση, η δια-
τηρητέα Βίλλα Συγγρού και ο διατηρητέος ναός του  Αγ. Ανδρέα, και 
πρόκειται για τοπίο ιδιαιτέρου φυσικού κάλλους (ΦΕΚ 968/1991) 
και ανευρέσεως αρχαιολογικών ευρημάτων.

Το ΙΓΕ, που είναι ο διαχειριστής του Κληροδοτήματος Ιφιγενείας 
Συγγρού  και κατά συνέπεια και του Κτήματος Συγγρού, υπάγεται 
στο Υπουργείο Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων (ΥΠΑΑΤ) με 
έργο του την προσφορά γεωργικής και κηπουρικής εκπαίδευσης με 
ταυτόχρονη προστασία της περιουσίας του Κληροδοτήματος, δηλ. 
του Δάσους, των καλλιεργειών, των διατηρητέων κτισμάτων, κλπ., 
με σκοπό του να συμβάλλει στην ανάπτυξη της Ελληνικής Γεωργίας 
και στην άνοδο του επαγγελματικού και πολιτιστικού επιπέδου.

Με ευαισθησία για το περιβάλλον και το κοινό καλό και πίστη στο 
έργο της καλλιέργειας ενδιαφέροντος για το φυσικό μας «πλούτο» 
ο Πρόεδρος του Διοικητικού Συμβουλίου ΙΓΕ,  Νίκος Θυμάκης, 
ευχήθηκε μία Καλή «Παραγωγική» Χρονιά σε όλους!

η βασιλόπιτα των Μικρασιατών

Ευλογίες για το νέο έτος

Πλήθος κόσμου δεν μαζεύτηκε αυτή τη χρονιά 
στη λίμνη Κεφαλαρίου για να παρακολουθήσουν 
την τελετή Αγιασμού των Υδάτων.  Η απειλή για 
χιόνι, το έντονο κρύο και το πυκνό χιονόνερο 
έπεισαν τον περισσότερο κόσμο ότι η τελετή θα 
γινόταν μόνο μέσα στις εκκλησίες.  Ο κακός καιρός 
όμως δεν απέτρεψε ούτε τον κλήρο της πόλης, ούτε 
τον Δήμαρχο, Γιώργο Θωμάκο και εκπροσώπους 
της Δημοτικής Αρχής να βρεθούν στη στολισμένη 
λίμνη Κεφαλαρίου για τη γιορτή των Θεοφανείων, 
κρατώντας ομπρέλες. Ο εορτασμός ολοκληρώθηκε 
και φέτος με την απελευθέρωση των περιστεριών, 
που συμβολίζουν το Άγιο Πνεύμα.

Αυτή τη φορά δεν βούτηξε κανείς στα παγω-
μένα νερά της λίμνης, ενώ και η Φιλαρμονική 
δεν συνόδευσε την τελετή, όχι για τον φόβο των 
μουσικών αλλά από φόβο για τα μουσικά όργανα.

Όλα έγιναν εξαιρετικά βιαστικά, τόσο που στο 

γειτονικό περίπτερο, δεν γνώριζαν αν έγινε ή όχι η 
τελετή στη λίμνη. Αργά το μεσημέρι κόσμος έψαχνε 
να βρει το καθιερωμένο καζάνι που περίμενε τους 
καθυστερημένους πιστούς έξω από την εκκλησία 
να προμηθευτούν αγιασμό αλλά δεν υπήρχε. Το 
χιονόνερο παρέμενε πυκνό και παγωμένο κάνο-
ντας τον γύρω χώρο μάλλον αφιλόξενο. 

Θεοφάνεια στην παγωμένη λίμνη
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Ξ εχωριστή η φετινή εκδήλωση της 
πρωτοχρονιάτικης κοπής της πίτα 

του Δήμου Κηφισιάς, τα είχε όλα. Παρά-
δοση, βραβεύσεις, χιούμορ, νοσταλγία, 
μουσική, ανταλλαγή ευχών και φυσικά 
το κόψιμο της πίτας.  

Για τέταρτη συνεχή χρονιά ο Δήμος 
έκοψε την πίτα του στην αίθουσα «Παλλάς 
Αθηνά» του ιδρύματος Λάτση, στο Κεφα-
λάρι, το βράδυ της Τετάρτης 8 Ιανουαρίου. 
Την ημέρα αυτή έχει καθιερωθεί η βρά-
βευση συμπολιτών μας και συλλόγων της 
περιοχής για το έργο τους και τη συνει-
σφορά τους στο κοινό καλό. Πέντε ήταν οι 
φετινές διακρίσεις, η κάθε μια ξεχωριστή 
και προερχόμενη από διαφορετικό χώρο. 

Πρώτος βραβεύθηκε ο γλωσσολόγος 
φιλόλογος και καθηγητής Πανεπιστη-
μίου Γιώργος Μπαμπινιώτης (φ. 1) για 
το συνολικό έργο του στην καλή χρήση 
της ελληνικής γλώσσας. Στη συνέχεια 
βραβεύτηκε η Ομάδα Εθελοντών Δασο-
πυροσβεστών Διασωστών Κηφισιάς.  Το 
βραβείο παρέλαβε ο πρόεδρος της Ομάδας  
Άγγελος Κασσίμης (φ. 2). 

Η ηγουμένη της μονής της Οσίας 
Φιλοθέης Εκάλης αδελφή Αγάπη 
ήταν η τρίτη βραβευμένη στη φε-
τινή διοργάνωση  για το έργο της 
Μονής και τη φροντίδα ορφανών 
κορασίδων (φ. 3). Πάνω από 400 
κορίτσια έχουν φιλοξενηθεί στη  
Μονή από την ίδρυσή της το 1963 
μέχρι σήμερα. 

Το τέταρτο βραβείο παρέλαβε ο 
Βασίλης Πάστρας (φ. 4), σημερινός 
διαχειριστής του πρώτου εμπορικού 
κέντρου της Κηφισιάς αλλά και όλης 
της Ελλάδας, το οποίο ιδρύθηκε το 
1977, σηματοδοτώντας μια νέα εποχή 
στην ανάπτυξη του εμπορίου. 

Η έκπληξη της βραδιάς ήταν  η 
τελευταία βράβευση, μιας από τις 
σπουδαιότερες φωνές του ελληνικού 
τραγουδιού,  της Μαρινέλλας (φ. 5), 

η οποία μένει στην πόλη μας εδώ και 47 
χρόνια, σε σπίτι που αγόρασε από τη Ρένα 
Βλαχοπούλου. Η Μαρινέλλα με πηγαίο 
χιούμορ όχι μόνο ζέστανε την ατμόσφαιρα 
αλλά έκανε όλους όσους ήταν στην αίθουσα 
να δουν μέσα από τα μάτια της τη ζωή στην 
Κηφισιά. Μάλιστα όταν είπε πως όλα αυτά 
τα χρόνια που μένει στην πόλη μας έχει 

περάσει υπέροχα αλλά τώρα, μια και είχε 
μπροστά της τον Δήμαρχο,  θα ήθελε να του 
ζητήσει ένα μικρό ρουσφέτι, όλοι γέλασαν 
και ακολούθως συμφώνησαν μαζί της ότι 
η περιοχή χρειάζεται καλύτερο φωτισμό 
για  περισσότερη ασφάλεια.

Στη συνέχεια αναρωτήθηκε αν  το ωραίο 
μειδίαμα στο πρόσωπο του κυρίου Θω-

μάκου οφειλόταν στο γεγονός ότι 
σκεφτόταν «να δούμε πότε θα γίνει, 
αν θα γίνει και πότε θα το κάνω» 
και καταχειροκροτήθηκε τόσο 
όσο να παρέμβει η διοργανώτρια 
αντιδήμαρχος και πάντα εύστοχη 
Νίνα Βλάχου και να ενημερώσει 
ότι υπάρχει εργολαβία του Δήμου 
για ηλεκτροφωτισμό ύψους πάνω 
από 1,5 εκατομμύριο ευρώ, άρα 
μπορεί για αυτό να χαμογελούσε 
ο Δήμαρχος.  

Ήταν μια υπέροχη βραδιά και 
σίγουρα θα έκλεινε όμορφα με τη 
μελωδική φωνή της Μαρινέλλας 
αλλά η μεγάλη αοιδός όταν ο αντι-
δήμαρχος Αχιλλέας Κουρέπης, 
που της έδωσε το βραβείο, είπε 
πως θα ήταν μεγάλη τιμή να την 

ακούσουν να τραγουδάει στην Κηφισιά,  
αναφέρθηκε σε ένα παλιότερο περιστατικό 
σε μια  δεξίωση που είχε παραβρεθεί. Εκεί 
της είχε ζητήσει κάποιος να «ρίξει» ένα 
τραγούδι και όταν τον ρώτησε τι δουλειά 
κάνει και της απάντησε χειρουργός, του 
είπε από τη μεριά της «κι εσείς δεν μας 
κάνετε εδώ μια εγχειρησούλα;».

Το πρόγραμμα έκλεισε πάντως μουσικά 
με τις μαγικές μελωδίες από το μπουζούκι 
του Θανάση Πολυκανδριώτη και της ορ-
χήστρας του που μπήκαν εντυπωσιακά 
παίζοντας κομμάτια του Θεοδωράκη και 
του Χατζηδάκι.

Η πολύ καλή διοργάνωση, με πολλές 
εναλλαγές και προσοχή στις λεπτομέρειες 
ήταν αυτό που χαρακτήρισε τη φετινή 
ετήσια γιορτή, με εμφανή την προσωπική 
πινελιά της αντιδημάρχου Νίνας Βλάχου, 
η οποία μαζί με το Γραφείο Δημάρχου και 
Τύπου είχαν την εποπτεία της εκδήλωσης. 
Ο Δήμαρχος Κηφισιάς, Γιώργος Θωμάκος,  
εξαίρετος οικοδεσπότης, έκοψε και μοίρασε 
τα κομμάτια της πίτας, την οποία ευλόγησε 
ο μητροπολίτης Κηφισιάς, Αμαρουσίου 
και Ωρωπού κ. Κύριλλος με τη βοήθεια 
του Ιερού Κλήρου της πόλης μας.

Παρόντες οι υπουργοί Κωστής Χα-
τζηδάκης και Γιώργος Κουμουτσάκος, 
η αντιπερειφερειάρχης Βορείου Τομέα, 
Λουκία Κεφαλογιάννη, ο πρόεδρος της 
ΚΕΔΕ και της ΠΕΔΑ, δήμαρχοι, πρόεδροι 
συλλόγων και πολύς κόσμος. Ο δήμαρχος 
Τρικάλων και πρόεδρος της ΚΕΔΕ, Δη-
μήτρης Παπαστεργίου, χαριτολογώντας 
παρατήρησε ότι γενικά πολλοί, συμπε-
ριλαμβανομένων και Κηφισιωτών, λένε 
ότι θέλουν να γίνουν σαν τα Τρίκαλα της 
καινοτομίας, στα Τρίκαλα όμως λένε ότι 
θέλουν να γίνουν σαν την Κηφισιά, λόγω 
της ομορφιάς της.

Τη δική του σφραγίδα στην εκδήλωση 
έβαλε ως παρουσιαστής της ο δημοσιο-
γράφος Γιάννης Πρετεντέρης.

Μια βασιλόπιτα και πολλές βραβεύσεις
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Ο  δήμαρχος Κηφισιάς Γιώργος Θωμάκος 
έχει περάσει για λίγο και από το δημοσι-

ογραφικό επάγγελμα στο παρελθόν. Την ει-
δική τιμητική διάκριση πάντως που παρέλαβε 
την Τετάρτη 15 Ιανουαρίου το απόγευμα από 
το Ίδρυμα Προαγωγής Δημοσιογραφίας Αθ. 
Μπότση, την παρέλαβε με τη δημαρχιακή του 
ιδιότητα για τη διάσωση της βίλας Μπότση στη 
Νέα Ερυθραία και τη μετατροπή της σε χώρο 
πολιτισμού.

Στην 36η απονομή των βραβείων, στην αίθουσα 
της Λέσχης Αξιωματικών στην Αθήνα παρέλαβε το 
βραβείο από τον πρόεδρο της Δημοκρατίας Προκόπη 
Παυλόπουλο, παρουσία πολιτικού, πνευματικού και 
επιχειρηματικού κόσμου που έδωσε το παρόν.

Η νέα δημοτική Αρχή ορκίστηκε στη βίλα Μπότση, 
ενώ είχαν προηγηθεί τον Απρίλιο τα εγκαίνιά της 
ως πολυχώρος Πολιτισμού με κεντρικό πεδίο την 
έρευνα και την μελέτη της Μικρασιατικής Ερυθραίας 
(ΚΕΜΜΕ). 

Ο πρόεδρος του Ιδρύματος, Πάνος Καραγιάννης, ο 
οποίος είχε παρευρεθεί και στα εγκαίνια, ανέφερε ότι 
με πρωτοβουλία του Δημάρχου και με επικεφαλής την 

Ένα βραβείο για τον δήμαρχο  photo: PANOULIS PHOTOGRAPHY

Ο Πρόεδρος της Δημοκρατίας Προκόπης Παυλόπουλος 
βραβεύει τον Δήμαρχο Κηφισιάς Γιώργο Θωμάκο

Νίνα - Ασπασία Βλάχου, Γιώργος Θωμάκος, 
Έφη Κούτση, Τέτα Τσετσέκου

Πρόεδρο του ΚΕΜΜΕ  Έφη Κούτση, η οποία παρευρέ-
θηκε και στη βράβευση, ξεκίνησε και ολοκληρώθηκε 
η διάσωση της βίλας, που αποτελεί εμβληματικό έργο. 
Παρούσα και η Αντιδήμαρχος Δημοσίων Σχέσεων, 
δημοσιογράφος Νίνα - Ασπασία Βλάχου, η οποία 

είχε πάρει το βραβείο με τη δημοσιογραφική της 
ιδιότητα το 2000.

Στην 36η απονομή των βραβείων τιμήθηκαν και 
άλλοι συμπολίτες μας. Ανώτατη ειδική τιμητική δι-
άκριση έλαβε ο Πάνος Λασκαρίδης, πρόεδρος του  
ιδρύματος «Αικατερίνη Λασκαρίδη», για το πνευματικό, 
πολιτιστικό και φιλεκπαιδευτικό έργο που προσφέρει 
επί μισό αιώνα στην Ελλάδα και το εξωτερικό. 

Επίσης βραβεία και τιμητικές διακρίσεις απονεμή-
θηκαν στις  δημοσιογράφους Κωνσταντίνα (Τίνα) 
Σγουροπούλου, Κάτια Μακρή και Εύα Νικολαΐδου.
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Τ ον μοναδικό Έλληνα υποψήφιο 
αστροναύτη, Αύγουστο Παντα-

ζίδη, είχε την τιμή να παρουσιάσει 
στην πανηγυρική του πρώτη συ-
νεστίαση του έτους ο Ροταριανός 
Όμιλος Κηφισιά - Καστρί και η πρό-
εδρός του, Δήμητρα Σουκαρά,  το 
βράδυ της Πέμπτης, 9 Ιανουαρίου, 
στο Κεφαλάρι. 

O καλεσμένος παρουσίασε με γλαφυρό 
τρόπο, με σεμνότητα αλλά και αρκετό 
χιούμορ την πορεία του και κέρδισε το 
κοινό του. Η υπόθεση της Αριστείας που 
τόσο πολύ έχει συζητηθεί στις μέρες μας, 
αναδείχτηκε στο πρόσωπο του Αύγουστου, 
ενός νέου ανθρώπου μόλις 28 ετών, ο 
οποίος βαδίζει σταθερά στον στόχο του, 
που είναι να ταξιδέψει στο διάστημα και 
να μπορέσει να επιβιώσει σε συνθήκες 
που κυριαρχούν σε ένα ταξίδι στο άγνω-
στο. Είναι Διπλωματούχος Μηχανικός 
Ορυκτών Πόρων στο Πολυτεχνείο Κρήτης 

με ειδίκευση στην πλανητική Γεωλογία. 
Η καθημερινή του εκπαίδευση η οποία 
περνά από πολλά και τελείως διαφορετικά 
στάδια, τον κάνει συνεχώς καλύτερο, 
βοηθώντας τον να αναπτύξει όλο και 
πιο πολλές δεξιότητες. 

Στις 30 Μαΐου του 2019,  τού ανακοι-
νώθηκε ότι επιλέχθηκε στο πρώτο πλή-
ρωμα εκπαιδευόμενων αστροναυτών 
του ιδιωτικού οργανισμού Advancing 
Exploration. Από τότε έχει συμμετάσχει 
σε πολλές εκπαιδευτικές αποστολές ανά 
τον κόσμο, προσομοιώνοντας συνθήκες 
διαβίωσης στον Άρη και στη Σελήνη. Η 
ειδικότητα του να καλλιεργεί με υδροπο-
νία και αεροπονία βρώσιμα φυτά, την 
οποία απέκτησε κατά την διάρκεια των 
μεταπτυχιακών του σπουδών στο Γεω-
πονικό Πανεπιστήμιο Αθηνών, αποτελεί 
ένα σημαντικό εφόδιο για την επιβίωση 
στο διάστημα. Τέλος, το ακαδημαϊκό 
έτος 2018-2019 διετέλεσε υπεύθυνος 
της ομάδας ανάπτυξης και έρευνας δι-

Ένας εκπαιδευόμενος αστροναύτης στην Κηφισιά
αστημικής γεωργίας στο εργαστήριο Γε-
ωργικών Κατασκευών του Γεωπονικού 
Πανεπιστημίου Αθηνών. Σήμερα είναι 
Υπεύθυνος τριτοβάθμιας εκπαίδευσης και 
έρευνας στον μη κερδοσκοπικό οργανισμό 
«Greek NewSpace Society».

Ο Αύγουστος Πανταζίδης με την ομάδα 
του ξεκινάει ένα κύκλο ενημερώσεων για 
το πρόγραμμα εκπαίδευσής του, το οποίο 
είναι αρκετά ακριβό και ζητά τη στήριξη 
από επιχειρηματικούς ομίλους αλλά και 
απλούς συνανθρώπους μας για να φέρει 
πιο κοντά την Ελλάδα στο Διάστημα. Η κ. 
Σουκαρά, εκ μέρους του Ομίλου, στο τέλος 
της παρουσίασης, παρέδωσε στον Αύγουστο 
έναν τόμο της Βεργίνας με χρυσοτυπία πα-
ρομοιάζοντας τον με έναν γνήσιο απόγονο 
του Μεγάλου Αλεξάνδρου. 

Την εκδήλωση τίμησαν με την παρουσία 
τους μεταξύ άλλων ο Πρόεδρος του Ρ.Ο 
Αμαρουσίου Παναγιώτης Κατρούγκαλος, 
ο εψηφισμένος εκπρόσωπος

2020-2021 Ροταράκτ της 2470 Περι-
φέρειας Δρ. Αριστοτέλης Βλασιάδης, ο 
τ. εκπρόσωπος Ροταράκτ 2017-2018 της 

2470 Περιφέρειας Δρ. Θανάσης Δημητρό-
πουλος, η συγγραφέας και επιχειρηματίας 
Ελένη Κυριακοπούλου, η εκπαιδευτικός 
και Med.R country lead για την Ελλάδα , 
Mission X: train like an astronaut, Αθηνά 
Πριμικίρη, η οποία και συνεχάρη για την 
πορεία του τον κο Πανταζίδη, και πολλοί 
φίλοι και μέλη του ομίλου. 

Όρθιες από δεξιά: Αγγελική Μεταξά - Παπαδοπούλου, Μαρία Παραδείση - Ζερδέ, 
Δήμητρα Σουκαρά. Καθήμενοι από αριστερά: Εβίτα Ψώνη, 

Αύγουστος Πανταζίδης και Αθηνά Πριμικίρη
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Τ  α ακραία καιρικά φαινόμενα γίνονται 
όλο και πιο συνηθισμένα, κάνοντας 

ακόμα πιο δύσκολη τη διαβίωση των 
αστέγων που όλο και πληθαίνουν. Η Κη-
φισιά των «πλουσίων» έχει τους δικούς 
της άστεγους και ο Δήμος προσπάθησε 
να βρει λύση για αυτούς τις ημέρες με το 
πολύ κρύο, 6 και 7 Ιανουαρίου.  Έτσι 
άνοιξε την αίθουσα «Σταύρος Βόλκος» 
στο Δημαρχείο, όπου δύο άτομα παρέ-
μειναν το βράδυ, ενώ παρέμεινε και 
εργαζόμενος του Δήμου, σε περίπτωση 
που προέκυπτε ανάγκη να φιλοξενη-
θούν και άλλοι. 

Ο Δήμος Κηφισιάς δεν διαθέτει τις 
υποδομές για μόνιμη φιλοξενία, κάτι 
που παρέχει ο Δήμος Αθηναίων, έτσι 
εργαζόμενοι στην Πολιτική Προστασία 
και τις Κοινωνικές Υπηρεσίες του Δή-
μου Κηφισιάς πήγαν στα σημεία που 
βρίσκονται οι άστεγοι στο κέντρο της 
πόλης και κάτω από τον σταθμό του 
ΗΣΑΠ και τους προέτρεψαν να πάνε 
σε δομές φιλοξενίας στην Αθήνα. Οι 
δύο Έλληνες που επιβιώνουν κάτω από 
τον σταθμό αποφάσισαν να πάνε για 
διανυκτέρευση στον Πειραιά, ενώ ένας 
Ρουμάνος και ένας Λιθουανός, οι οποίοι  
ζουν  στο κέντρο της Κηφισιάς, δέχτηκαν  
να διανυκτερεύσουν στο Δημαρχείο.  

Οι συνθήκες στα κέντρα φιλοξενίας 
με πολύ κόσμο προφανώς είναι προβλη-
ματικές για να επιλέγουν οι άνθρωποι 
τον δρόμο από τα κέντρα, ενώ και αυτά 
παρέχουν φιλοξενία για περιορισμένο 
χρονικό διάστημα.  

Το φαινόμενο των αστέγων στην 
Κηφισιά είναι αρκετά πρόσφατο και 
μάλιστα στην οδό Κασσαβέτη, τον πλέον 
εμπορικό δρόμο της πόλης. Θλιβερό, 
όχι τόσο το θέαμα, όσο η κατάσταση  
που οδηγεί τους ανθρώπους να στε-
ρούνται τα πλέον απαραίτητα και να 
διαβιούν σε πεζούλια καταστημάτων. 
Κάτω από τα χριστουγεννιάτικα φωτάκια, 
άνθρωποι κουκουλωμένοι με κουβέρτες 
προσπαθούσαν μέσα στις γιορτές  να 
βγάλουν άλλη μια νύχτα.  Μια νύχτα που 
θα έφερνε άλλη μια μέρα με τον κόσμο 
να μπαινοβγαίνει στα καταστήματα και 
αυτούς να μην έχουν πουθενά να πάνε.

Όπως μας ενημέρωσε  η υπεύθυνη 
αντιδήμαρχος για την Πολιτική Προ-
στασία Ζέτη Κασιμάτη, οι κοινωνικοί 
λειτουργοί της Πρόνοιας του Δήμου Κη-
φισιάς όταν υπάρχει ειδοποίηση για 
έκτακτα καιρικά φαινόμενα πηγαίνουν 
στα σημεία  που έχουν εντοπιστεί άστεγοι, 
καταγράφουν τις ανάγκες  και ενημε-
ρώνουν τους συνανθρώπους μας για το 
πού μπορούν να καταφύγουν. Πιο άμεσα 
τους  παρέχουν αναλώσιμα αγαθά και 
κουβέρτες.  

Οι υπηρεσίες δεν έχουν δικαίωμα ούτε 
να διώξουν κανέναν, ούτε να προσαχθεί 
κανείς, αν αυτός επιθυμεί να παραμεί-

νει στο μέρος που έχει καταφύγει, ό,τι 
συνθήκες κι αν επικρατούν. 

 Στη γιορτή της κοπής της  βασιλόπι-
τας του Δήμου Κηφισιάς, το βράδυ της 
Τετάρτης 8 Ιανουαρίου, ο πρώην Δήμαρ-
χος Βασίλης Βάρσος αναφέρθηκε στο 
πρόβλημα με τους άστεγους στο κέντρο 
της πόλης λέγοντας ότι πρέπει να βρεθεί 
λύση.  Να βρεθεί μόνιμος χώρος στην 
Κηφισιά στέγασης ανθρώπων χωρίς σπίτι 
μας φαίνεται μάλλον ανέφικτο.  Κανείς 
δεν θα θέλει να βρεθεί χώρος κοντά στο 
δικό του σπίτι. Αρκεί να  αναλογιστούμε 
την «επανάσταση»  από μεγάλο μερίδα 
συμπολιτών μας, κάθε φορά που προκύ-
πτει ανάγκη φιλοξενίας, όπως συνέβη 
με κάποιους ανήλικες πρόσφυγες,  θε-
ωρώντας ότι οι αδικημένοι της ζωής 
αποτελούν κίνδυνο για τη δική τους 
ποιότητα ζωής. Από την άλλη, από τη 
συζήτησή μας με τις υπηρεσίες του Δήμου,  
βγαίνει και το συμπέρασμα ότι πολλοί 
από τους ανθρώπους που βρίσκονται 
στον δρόμο, επιλέγουν αυτό τον τρόπο  
ζωής, προκειμένου να μπορέσουν να 
κερδίσουν κάποια χρήματα, προκαλώντας 
τον οίκτο των περαστικών, δυνατότητα 
που δεν θα τους δινόταν εάν βρίσκονταν 
σε κάποια δομή φιλοξενίας.  

Η πρόεδρος της Κοινωνικής Μέριμνας, 
Κατερίνα Καραλή, ανέφερε πως οι υπη-
ρεσίες πρόσφεραν τις ημέρες των εορτών 
πολλά δέματα σε άπορους συμπολίτες 
μας, τα οποία περιείχαν και τρόφιμα από 
χορηγίες εταιριών της πόλης αλλά και 
συνανθρώπων μας. 

Οι άστεγοι της Κηφισιάς

Γέμισε η αίθουσα «Αθηνά» του ξενοδοχείου Domotel 
Kastri νεανικές φωνές, το απόγευμα της 3ης Ιανουα-
ρίου, στην τελετή βράβευσης των πρωτοετών φοιτητών 
στα Ανώτατα και Ανώτερα Εκπαιδευτικά Ιδρύματα της 
χώρας από τα τέσσερα Λύκεια της πόλης μας, οι οποίοι 
φέτος ανήλθαν στους 240.

Η φετινή γιορτή είχε ξεχωριστή αίγλη αφού στην 
τελετή παρέστη και χαιρέτισε τους νέους ακαδημαϊκούς 
πολίτες η Υπουργός Παιδείας Νίκη Κεραμέως. Η κ. 
Κεραμέως ευχαρίστησε μεταξύ άλλων τους αφανείς 
ήρωες όπως τους χαρακτήρισε, τους γονείς των παιδιών 
και τους καθηγητές τους που έδωσαν τον καλύτερο τους 
εαυτό για την επιτυχία στο επόμενο στάδιο αυτό της 
ακαδημαϊκής βαθμίδας. Η πρόεδρος του ΒΙΚΕΛΑ, του 
Νομικού Προσώπου για τον πολιτισμό και τον αθλητισμό 
του Δήμου, που είχε την ευθύνη της εκδήλωσης, Λίλα 
Παπαδημητρίου ευχαρίστησε την  υπουργό και της 
ευχήθηκε καλή συνέχεια στην αναμόρφωση του εκπαι-
δευτικού συστήματος, που όπως είπε είχε τελματώσει. 
Με τη σειρά του ο αρμόδιος δημοτικός σύμβουλος του 

ΒΙΚΕΛΑ για τον Αθλητισμό, Νικήτας Κόκαλης απευ-
θυνόμενος στους μαθητές είπε πως σε αυτό το δρόμο 
πρέπει να στηριχτούν αποκλειστικά και μόνο στις δικές 
τους δυνάμεις και να επιτύχουν  το καλύτερο. Μάλιστα 
διάβασε και το κείμενο το οποίο ήταν τυπωμένο στο 
αναμνηστικό βραβείο που δόθηκε στους φοιτητές και 
έγραφε: «Χαράξτε τον δικό σας 
δρόμο, με τίμιο τρόπο, με ταπει-
νότητα, με τις δικές σας δυνάμεις, 
με τις δικές σας προσπάθειες και 
τη δική σας κούραση. Μέχρι εκεί 
που μπορεί ο καθένας και λίγο 
παραπάνω.»

Τους φοιτητές παρουσίασε η 
Αριάνα Ατζιτήρη, εργαζόμενη 
στον ΒΙΚΕΛΑ, η οποία είναι εδώ 
και χρόνια υπεύθυνη για τη δι-
οργάνωση. Στη συνέχεια οι επί-
σημοι προσκεκλημένοι έδωσαν 
μια αναμνηστική πλακέτα στους 

επιτυχόντες και τους ευχήθηκαν καλή σταδιοδρομία.
Έτσι είχαμε την ευκαιρία να δούμε τόσα τα πρόσωπα των 
επιτυχόντων, όσο και να ακούσουμε τα ονόματά τους, 
κάτι που η Αρχή Προστασίας Προσωπικών Δεδομένων 
απαγορεύει κατά την ανακοίνωση των αποτελεσμάτων 
των Πανελληνίων Εξετάσεων.

Τιμητική εκδήλωση για τους μέλλοντες επιστήμονες
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Ένας Φρίξος θα μας σώσει!
Ημέρα αγέννητου γατιού θεσπίσαν κάποιοι Νίκοι
κι αγάλλεται του Αδώνιδος το παρδαλό κατσίκι.
Αφήστε με να ζήσω ωρέ, κακεντρεχείς μουζίκοι!
Το λέει κι ο Πάπας, μια κυρά ραπίζων με ξυλίκι
κι ο Τομ ο Χανκς, που ως Έλλην πια στη φάρα μας ανήκει.
Για έτη πολλά πιστεύαμε ψεύδη κατά συνθήκη
κι όσοι μας αναβάθμισαν αξιολογήσεως Οίκοι,
χαιρεκακία προκάλεσαν στον Ερντογάν και φρίκη.
Θέλων ως άλλος Μωυσής να ‘χει το πάνω χέρι,
πήρε ο Κυριάκος τα βουνά τη θεία εντολή να φέρει,
σε ποιον ή ποιαν τον θώκο του προέδρου να προσφέρει,
και τελικά κατέληξε στην αρχιδικαστίνα,
την τιμημένη Σακελλαροπούλου Κατερίνα.
Αφού ήθελες, Κυριάκο μου, να βγάλεις προεδρίνα
καλών τις φεμινίστριες να βγουν απ’ την κουζίνα
και τα αγέννητα παιδιά να παίζουν στα καζίνα,
διάλεξες την προοδευτική, κεντρώα Κατερίνα.
Δε λέω, καλή επιλογή, μα έχει δύο όψεις,
οπότε ξανασκέψου το, αν θέλεις να ... προκόψεις.
Περήφανά μου γερατειά και νιάτα μου φευγάτα,
όπως καλά γνωρίζουμε από παλιά τσιτάτα,
για ν’ αντιμετωπίζει των εχθρών μας τα φουσάτα
ο των Ελλήνων πρόεδρος οφείλει να ‘ναι γάτα!
Με ψυχραιμία τον τρελο-Τραμπ να αντιμετωπίζει,
που, αν και διαβολικός, για το καλό πασχίζει
των γιάνκηδων φονιάδων – ναι, μα και για το δικό σου!
Γι’ αυτό, Κυριάκο, μη μασάς! Ψηλά το ηθικό σου!
Για το τζετ λαγκ πίνε νερό, ανάπνευσε, τεντώσου,
για τον Χαφτάρ μη χολοσκάς, στο τζόγκινγκ συγκεντρώσου!
Με τον Κουτσούμπα κοίτα μη μπερδέψεις τις γραβάτες:
κόκκινη εσύ, γαλάζια αυτός – πάει, μπλέξαμε τις στράτες!
Το «Μακελειό» μην αμελείς να χρηματοδοτήσεις,
τα τζίνια του οποίου φευγάτες κάνουν αναρτήσεις,
βοηθώντας σε προφίλ ηγέτη στιβαρού να κτίσεις,
που ανάρχες, τσιμεντόλιθους και μπάζα δεν φοβάται,
μα τάξη με ασφάλεια κι ευημερία εγγυάται,
ενώ ο κοσμάκης τζάκια καίει με κούτσουρο που ζέχνει.
Γεωργούλης την πολιτική παντρεύει με την τέχνη,
Ακρίτα-Χωμενίδης για Μικρούτσικο ερίζουν
κι ο Χάρι με τη Μέγκαν τη βασίλισσα εκνευρίζουν.
Μετά απ’ αυτά, Κυριάκο μου, για να μην τα βροντήξω,
σφόδρα επιθυμώ δικόν μου πρόεδρο να υποδείξω:
Αντί Αικατερίνης, μετά πάθους θα στηρίξω
για πρόεδρο του Ελληνισμού τον άξιο γάτο Φρίξο!

ΛΕΝΑ ΜΕΡΙΚΑ

Στη φωτογραφία η Τίνγκυ, γάτα που έχει ποζάρει στο 

παρελθόν συχνά για τον φακό της «Κηφισιάς». Μια γάτα που 

γεννήθηκε αδέσποτη κι έζησε πολλά ευτυχισμένα χρόνια 

δίπλα στη Δέσποινα που την έκανε μέλος της οικογένειάς της.

Ο  παππούς, Λεωνίδας Φα-
σέας, πρέπει να ήρθε στο 

Κεφαλάρι της Κηφισιάς γύρω στα 
1890-1892, δεδομένου ότι γνωρί-
στηκε με τους Γεωργαντάδες, που 
είχαν μπει στην οικογένεια του 
Θοδωρή Κολοκοτρώνη και ήταν 
Παλατιανοί μέσω του γάμου με 
τον τελευταίο απόγονο του Θοδ. 
Κολοκοτρώνη, την «Μπέμπα» 
του Γεώργιου Κολοκοτρώνη, εξ 
ου και ο κεντρικός δρόμος του 
Κεφαλαριού «Γεωργίου Κολο-
κοτρώνη».

 Οι τσιφλικάδες Γεωργαντά-
δες νοίκιασαν στον Λ. Φασέα 
ένα ξενοδοχείο με εστιατόριο 
που είχαν μέσα στο (σημερινό) 
πάρκο του Κεφαλαριού (αγνοώ 
το όνομα). Αφού το «δούλεψε» 
3-4 χρόνια ο Λ. Φασέας, ζήτησε 
και του νοίκιασαν (εκμίσθωσαν) 
οι Γεωργαντάδες  -και αργότερα 
αγόρασε απ' αυτούς- τον «Μύλο» 
(σημερινό Ξενοδοχείο «21», στη 
Γ. Κολοκοτρώνη).

Συν τω χρόνω, ο Λ. Φασέας 
έχτισε, εξ ιδίων, το Εκκλησάκι 
της Μεταμόρφωσης του Σωτήρα,  
εντός  του σημερινού Πάρκου του 
Κεφαλαριού. Αρκετά αργότερα, 
έπεισε μεγαλοπαράγοντες -π.χ. 
τον καπνέμπορο Νικ. Μαργαρίτη, 
κ.ά.- να συνδράμουν οικονομικά 
στην έγερση και εικονογράφηση 
του κυρίως Ναού της Μεταμόρφω-
σης του Σωτήρα και πάλι εντός 
του δασικού χώρου του (σημε-
ρινού) Πάρκου του Κεφαλαρίου. 
(Προσωπικά, αμφιβάλλω εάν 

υπάρχουν Άδειες Οικοδομής και 
για τις δύο Εκκλησίες, καθώς 
σχεδόν όλες οι Εκκλησίες στην 
Επικράτεια χτίστηκαν χωρίς οι-
κοδομική άδεια).

Το 1950, οι Κηφισιώτες απο-
φάσισαν να ψηφίσουν για Δή-
μαρχο τον Γιάννη Βαρουξάκη, 
Αρχιτέκτονα - Πολ. Μηχανικό. 
Ο Βαρουξάκης είχε κιόλας δώσει 
αποδείξεις της επαγγελματικής 
αξίας του με αρκετές σχεδιάσεις 
και εκτελέσεις έργων οικοδομής 
με, κυρίως, χρήση άσπρου τού-
βλου του Δηλαβέρη και σχέδια 
κάπως αγγλοφέροντα. (Νομίζω 
ότι στην οδό Μυρσίνης, του Δη-
μαρχείου, υπάρχουν τρία τέτοια 
κτίσματα. Το ένα, μάλιστα, στην  
τομή  Μυρσίνης και Πατριάρχη 
Μάξιμοu - πρώην ιδιοκτησίας 
Πελεκάνου- πρόσφατα ανακαι-
νίστηκε και αποτελεί ένα απ’ τα 
ωραιότερα κτίρια της Κηφισιάς).

Ο Βαρουξάκης είχε σκεφτεί να 
μεταφέρει την αφετηρία - τέρμα 

των λεωφορείων  προς /από την 
Κηφισιά (Πλατεία Κάνιγγος - 
Πλάτανος) στο Κεφαλάρι, ώστε 
ν’ αποσυμφορηθεί η Πλατεία 
του Πλάτανου (ήταν, άλλωστε, 
διαφορετικά διαμορφωμένη και 
στριμωγμένη τότε).

Αν δεν κάνω λάθος, κάθε 
δύο λεωφορεία στον Πλάτανο 
αντιστοιχούσαν με ένα στο Κε-
φαλάρι. Γι' αυτό κατασκεύασε το 
κτίσμα στην οδό Φιλαδελφέως, 
για ν' αποτελέσει ένα εξαιρετικό 
Σταθμαρχείο των λεωφορείων. 

Στεγασμένο, με καμιά εικοσα-
ριά ανδρικά ουρητήρια και 6-7 
τουαλέτες στο υπόγειο.

Για ανεξήγητους λόγους, το 
κτίριο ουδέποτε ολοκληρώθηκε 
και ουδέποτε αποτέλεσε Σταθ-
μαρχείο των λεωφορείων. Έμεινε 
ημιτελές και απέκτησε το όνομα 
«ο τάφος του σπανού», καθώς 
ο Βαρουξάκης ήταν «σπανός» 
από γένια.

Αυτά γύρω στο 1952-1953. Το 
1954 τέλειωσε η δημαρχία του 
Γιάννη Βαρουξάκη και τις εκλογές 
κέρδισε ο Σωτήρης Σκοπετέας. 
Μολονότι οι περίοδοι που ανα-
φερόμαστε είναι μετεμφυλιακές 
και με ένα ανοργάνωτο κράτος, 
θα μου προξενούσε έκπληξη εάν 
ο Γ. Βαρουξάκης, ως Δήμαρχος 
Κηφισιάς, προχώρησε σε έγερση 
παράνομου κτίσματος. Ένας συ-
νετότατος και επαγγελματίας 
άνθρωπος. Θεωρώντας σαν δε-
δομένη τη νόμιμη οικοδόμηση 
του συγκεκριμένου κτιρίου από 
τον Βαρουξάκη, έστω και αν το 
σημερινό Άλσος του Κεφαλαριού 
θεωρηθεί «δασική έκταση» -όπως 
είχε αποφανθεί η «αυθεντία» 
του Ηλία Σπυρόπουλου- τότε η 
περίπτωση, νομίζω, θα πρέπει να 
ενταχθεί στις διατάξεις της παραγρ. 
7 άρθρου 3 του ν. 998/1973, όπως 
αυτές σήμερα ισχύουν.

Εάν, τώρα, το κτίσμα έχει παρά-
νομες προσθήκες και τροποποιή-
σεις καθ’ υπέρβασιν, αναζητήστε 
τους Δημάρχους που ανέχθηκαν 
όλα αυτά, κάτω από τα μάτια τους 
και μπροστά από τα ανοιχτά τους 
χέρια. Ο Π. Ιωαννίδης ήταν ο τε-
λευταίος ενοικιαστής του δημοτι-
κού κτιρίου της «ΑΛΑΣΚΑ» και 
οι τότε Δήμαρχοι εξακολουθούν 
να είναι ακόμα πολιτικά ενεργοί. 
Αναζητήστε τους και καταλογί-
στε τους την «ηθική απαξίωση», 
μιας και τ’ αδικήματά τους έχουν 
παραγραφεί.

Κάνετε κάτι! Ο Δήμος Κηφισιάς 
-δηλαδή όλοι εμείς οι φορολο-
γούμενοι- χάνει μερικές δεκάδες 
χιλιάρικα ευρώ κατά μήνα (!) εδώ 
και είκοσι χρόνια!

Πολλά λέγονται, πίσω από 
κλειστές πόρτες.

Με τιμή
ΛΕΩΝΙΔΑΣ ΜΑΓΚΛΗΣ

«AΛΑΣΚΑ», μια πονεμένη ιστορία



16 ΙΑΝΟΥΑΡΙΟΣ 2020

Μια ευχάριστη 
διαπίστωση

Λόγω των εορτών, Χριστουγέννων και Νέου Έτους 2020, 
είχα την ευχαρίστηση να λάβω, όπως και πάρα πολλοί 
Κηφισιώτες, αρκετές ευχητήριες κάρτες από αρκετούς πο-
λιτικούς  και πολιτευόμενους Συντοπίτες μας, εκτός βέβαια  
τις προερχόμενες από συγγενείς και φίλους, τους οποίους 
όλους ανεξαιρέτως ευχαριστώ ιδιαιτέρως και αντεύχομαι.

Επ’ ευκαιρία του γεγονότος αυτού διαπίστωσα, γυρίζοντας 
λίγο προς τα οπίσω την «ταινία»  των τοπικών αναμνήσεών 
μου, πως η γοητευτική και πανέμορφη Κηφισιά μας είναι η 
πιο αγαπημένη περιοχή της Αττικής για την εγκατάσταση 
και μόνιμη κατοίκηση  των επώνυμων πολιτικών  συμπα-
τριωτών μας, εξαιρουμένων βέβαια  των τοπικών αρχόντων 
μας που είναι και υποχρέωσή τους όπως  οι Β. Βάρσος,  Ν. 
Χιωτάκης και Γ. Θωμάκος.

Χωρίς καμιά ιδιαίτερη προσπάθεια  περνούν από τη 
σκέψη μου οι  Δ. Τσάτσος, Ευ. Αβέρωφ, Κων. Καραμανλής, 
Γεωρ. Μαύρος, Γεωρ. Παπανδρέου,  Ανδρ. Παπανδρέου, Γ. 
Παπανδρέου, Αντ. Σαμαράς, Νικ. Βούτσης, Κων. Τασούλας 
και ακολουθεί ένας μεγάλος κατάλογος Πολιτικών – Πολι-
τευόμενων - Διοικητών και Διευθυντών που θα έπρεπε να 
καλυφθεί  όλη τη δημοσιογραφική ενημέρωση της Εφημερί-
δας για να τους αναφέρω. Παρακαλώ ας με συγχωρέσουν ….

Θα ζητούσα δε δυο φορές συγνώμη για την μη ολοκλήρωση 
του σχετικού καταλόγου πολιτικών κατοίκων Κηφισιάς εάν 
υπήρχε η  «έξωθεν καλή μαρτυρία» των κατοίκων της  ότι 
οι επώνυμοι και καταξιωμένοι πολιτικοί μας είχαν προ-
σφέρει κάτι σημαντικό στην ανάπτυξη του τόπου που τους 
φιλοξενούσε. Η ανάπτυξη της Κηφισιάς είχε είδη καθιερω-
θεί, πριν την εγκατάστασή τους εδώ,  ως ένα καταπράσινο 
και πανέμορφο προάστιο με τα τρεχούμενα νερά της και τα 
μόνιππά της, με τη συμβολή και τους κόπους των μόνιμων 
κατοίκων της.

Το μόνο που δεν μπορούμε να αρνηθούμε είναι το γεγονός 
πως «καμαρώναμε», όσοι καμάρωναν, που είχαν συντοπίτες 
τους αναφερομένους επωνύμους... Είναι γεγονός πως μόνη 
η προσφερόμενη Διαφήμιση της παρουσίας τους εδώ κάτι 
προσέφερε…                            

Θα ήθελα όμως να μου επιτρέψετε να αναφερθώ σε μια 
τελευταία τοποθέτηση ενός σημαντικού και αξιόλογου συ-
ντοπίτη μας Κηφισιώτη, ως Διοικητή του ευρισκόμενου 
στον Δήμο μας Γενικού Νοσοκομείου «Οι Άγιοι Ανάργυροι»,  
Θεόδωρο Τσουρούλα.

Μιας και το ίδρυμα αυτό βρίσκεται στο  «σπίτι μας» και είναι 
από τα πιο αξιόλογα του κράτους μας,  η προσφορά του στους 
κατοίκους της Κηφισιάς, και όχι μόνο, είναι καθοριστική. 

Του ευχόμαστε καλή επιτυχία στο έργο του, έστω και εάν 
είναι ένα θαυμάσιο Ίδρυμα όπως προηγούμενος ανέφερα, 
μιας και πάντα υπάρχουν περιθώρια  βελτιώσεων και εφαρ-
μογή νέων ιδεών εξυπηρέτησης.

Μιχάλης Θρ. Αποστολίδης  

Υ.Γ.: Νομίζω πως θα πρέπει να είναι ο μόνος Διοικητής 
Νοσοκομείου που δεν θα τον απασχολεί καθόλου η όποια 
αιφνιδιαστική επίσκεψη του υπουργού Υγείας,  που πολύ 
σωστά  πραγματοποιεί και ευχόμαστε να συνεχίσει, χωρίς 
τυμπανοκρουσίες και παρουσία τηλεοπτικών δικτύων.

Οι ασθένειες δεν κάνουν διακοπές. Έτσι, αντί-
θετα με τα σχολεία, τα νοσοκομεία είναι γεμάτα 
και τις ημέρες των Χριστουγέννων. Ημέρες που 
η μελαγχολία είναι πιο εύκολο να χτυπήσει την 
πόρτα όσων νοσηλεύονται. Όταν νιώθουν ότι οι 
γιορτές δεν θα πλησιάσουν το δικό τους κρεβάτι.

Τις ημέρες αυτές αντιπροσωπείες του Δήμου 
μας θέλησαν να μεταφέρουν λίγο από το γιορτινό 
κλίμα στους ανθρώπους που βρίσκονταν στα νο-
σοκομεία. Να δώσουν μια νότα γιορτής όχι μόνο 
στους ασθενείς αλλά και στο προσωπικό που 
περνάει τις γιορτές κοντά τους.

Έτσι στο Ογκολογικό Νοσοκομείο «Άγιοι Ανάρ-
γυροι» βρέθηκε η Μικτή  Χορωδία του Δήμου 
Κηφισιάς υπό τη διεύθυνση του Θανάση Αρβανίτη  
την Κυριακή 22 Δεκεμβρίου. 

Τα παιδιά έδωσαν με τη σειρά τους χαρά στα 
παιδιά.  Έτσι στην Ογκολογική Μονάδα Παίδων 
«Μαριάννα Β. Βαρδινογιάννη – ΕΛΠΙΔΑ» βρέ-
θηκε ο δήμαρχος Κηφισιάς Γιώργος Θωμάκος 
με την Παιδική Χορωδία του Δήμου Κηφισιάς 
την Παρασκευή 20 Δεκεμβρίου.  Μαζί τους οι 
αντιδήμαρχοι Νίνα Βλάχου και Ζέτη Κασιμάτη 
και φυσικά ο μαέστρος Θανάσης Αρβανίτης.

Τα παιδιά τραγούδησαν στους νεαρούς ασθενείς 
και εισέπραξαν το θερμό τους χειροκρότημα. 

Την αντιπροσωπεία του Δήμου υποδέχτηκαν 
η Πρόεδρος του Σωματείου «ΕΛΠΙΔΑ-Σύλλογος 
Φίλων Παιδιών με καρκίνο»,  Μαριάννα Βαρ-
δινογιάννη καθώς και τα μέλη του Διοικητικού 
Συμβουλίου του Συλλόγου «ΕΛΠΙΔΑ», Ελένη 
Σαμαρά- Κωνσταντακάκου και Μελίνα Δασκαλάκη. 

Γιορτές στο νοσοκομείο

Φυτεύοντας την ελπίδα 
για τους ανθρώπους που χάθηκαν 

Στον Ναυτικό Όμιλο στο Μάτι και στην Κοινότητα 
της Κινέτας βρέθηκαν μέλη και φίλοι της Π.Ο.Σ.Ι.Π.Σ. 
(Πανελλήνιας Ομοσπονδίας Συλλόγων Ιδιωτικών 
Παιδικών Σταθμών) την Κυριακή 19 Ιανουαρίου για 
να φυτέψουν δέντρα και να θυμίσουν ότι «Τα παιδιά 
νοιάζονται και δεν ξεχνούν και προσφέρουν…».

Στη δράση συμμετείχαν 41 παιδικοί σταθμοί, 28 
από την Αττική και 13 από την Περιφέρεια, όπου 
φύτεψαν 2020 οπωροφόρα δέντρα, 400 στην Κινέτα 
και 300 πρόκειται να αποσταλούν στον Ν. Βουτσά. 

Η επόμενη δράση θα πραγματοποιηθεί το Σάββατο 
21 Μαρτίου, μέρα ισημερίας και πρώτης μέρας της 
άνοιξης. Οι Δήμοι της Νέας Μάκρης και του Πύργου 
θα υποδείξουν δημόσιους χώρους, στους οποίους θα 
ανοίξουν 102 τρύπες φύτευσης (για τους 102 ανθρώ-
πους που χάθηκαν) στο Μάτι και 68 (για αυτούς που 
χάθηκαν) στην Ηλεία. 

Η Ομοσπονδία απευθύνει έκκληση σε όλους όσου 
θέλουν να υποστηρίξουν περιοχή που έχει πληγεί 
από φυσική καταστροφή (φωτιά, πλημμύρες κ.α.) 
σε οποιοδήποτε σημείο της Ελλάδας και υπάρχει 

είτε Σύλλογος Ιδ. Παιδικών Σταθμών είτε Τοπικό 
Τμήμα είτε Φυσικό Πρόσωπο (Ιδιοκτήτης Π.Σ. Μέλος 
του ΠΑΣΙΠΣ) να εκδηλώσουν ενδιαφέρον έως την 
Παρασκευή, 31 Ιανουαρίου, στο posips.gr@gmail.
com, ενημερώνοντας για την περιοχή, την έκταση, 
την αιτία της καταστροφής.
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Ε πειδή εφέτος συμπληρώνονται 98 χρόνια από την 
καταστροφή της Σμύρνης γράφω αυτό το άρθρο 

γιατί είμαι σίγουρος ότι οι περισσότεροι Έλληνες δεν 
γνωρίζουν.....

Αυτόν τον άνθρωπο έπρεπε να τον ξέρουν όλοι οι 
Έλληνες… Δεν τον γνωρίζει όμως σχεδόν κανείς!

Ας κοιτάξουμε τη φωτογραφία του. Ας δούμε αυτό το 
πρόσωπο. Είναι ένας άνθρωπος που αντίστοιχός του 
δεν υπάρχει στην παγκόσμια ιστορία. Το όνομά του 
Asa K. Jennings (Έιζα Τζένιγκς).

Ποιος ήταν ο Έιζα Τζένιγκς και ποιος ο ρόλος του; 
Ο Τζένιγκς (1877-1933) ήταν ένας Αμερικανός πρώην 
Μεθοδιστής Πάστορας από το Upstate της Νέας Υόρκης. 
Ήταν μέλος της YMCA –  (Χριστιανική Ένωση Νέων 
Ανθρώπων). Το 1904 σε ηλικία 28 ετών προσβλήθηκε 
από φυματίωση σπονδυλικής στήλης με αποτέλεσμα να 
αποκτήσει μία τεράστια καμπούρα και να του περιορίσει 
το ύψος στο 1,60 μέτρα. Άρχισε τη διεθνή καριέρα του 
το 1918 στη Γαλλία και μετά στην Τσεχοσλοβακία. Το 
Αύγουστο  του 1922, στη Σμύρνη, ανέλαβε την τοπική 
YMCA, αφού ο διευθυντής της πήγε διακοπές.

Όταν η μοιραία πόλη πυρπολήθηκε και μισό εκατομ-
μύριο περίπου πρόσφυγες Ελληνικής και Αρμενικής 
καταγωγής ήταν αποκλεισμένοι στην παραλία, χωρίς 
ελπίδα σωτηρίας, αυτός ήταν ο μόνος δυτικός που είχε 
παραμείνει εκεί. Αρνήθηκε να φύγει, έτσι ώστε να μπο-
ρέσει να σώσει ζωές. Ναι. Κι αν έσωσε λέει. 350 χιλιάδες! 
Φανταστείτε! Έσωσε 350 χιλιάδες ανθρώπους! Πώς;

Συναντήθηκε με τον Κεμάλ και εκμαίευσε από αυτόν 
προθεσμία 7 και μετά επιπλέον 4 ημερών, για να φύ-
γουν οι πρόσφυγες… Ύστερα θα ξεκινούσαν οι Τούρκοι 
τις εκτοπίσεις στο εσωτερικό της Μικράς Ασίας όσων 
προσφύγων δεν είχαν μπορέσει να φύγουν.

Πώς όμως θα έφευγαν; Με τι μέσα θα διασώζονταν;
Ο Έιζα, αυτός ο σύγχρονος άγιος, έπεισε καταρχήν τον 

πλοίαρχο ενός πλοίου να μεταφέρει όσους μπορούσε. 
Έναν άλλο, τον πλήρωσε με δικά του χρήματα. Και μετά 
βρέθηκε στη Μυτιλήνη όπου εξεβίασε (ναι, εξεβίασε) 
την Ελληνική κυβέρνηση αναγκάζοντάς την να δεχτεί 
να σώσει τους Έλληνες που παρέμεναν αποκλεισμένοι 
στην κατεστραμμένη Σμύρνη.

Με δικά του έξοδα, με ιταλικό πλοίο, μετέφερε αρχικά 

 Γράφει ο 
ΓΙΩΡΓΟΣ ΔΗΜΑΚΗΣ*

* Ο Γιώργος 
Δημάκης 
γεννήθηκε στη Νέα 
Ερυθραία το 1949. 
Φοίτησε στο Λύκειο 
Κηφισιάς και στη 
συνέχεια στο ΤΕΙ 
Αθηνών ως 
Ηλεκτρονικός. 
Εργάσθηκε 30 
χρόνια στην ΕΡΤ, 
στο Κ.Ε Υμηττού.

Για να θυμούνται οι παλιοί και να μαθαίνουν οι νεότεροι

ΠΟΙΟΣ ηΤΑΝ Ο ASA K. JENNINGS

2.000 Έλληνες της Σμύρνης στη Μυτιλήνη, όπου 
ναυλοχούσαν 20 πλοία που μετέφεραν τον ελληνικό 
στρατό. O στρατηγός Φράγκος ζήτησε εγγυήσεις για 
να διαθέσει τα πλοία, φοβούμενος ότι οι Τούρκοι θα 
καταλάβουν τα πλοία, εάν τα Αμερικανικά πολεμικά 
δεν τα προστατεύσουν. O Τσένιγκς επέστρεψε στη 
Σμύρνη, πήρε από τον Mουσταφά Kεμάλ τις εγγυή-
σεις και ο κυβερνήτης Powell του έδωσε σκάφος με 
την αμερικανική σημαία και συνέχισε να τον βοηθά. 
Τα υπόλοιπα είναι ιστορία. Με τον κυβερνήτη του 
πολεμικού «Kιλκίς» I. Θεοφανίδη να παίρνει την 

ευθύνη, να φέρνει τον Jennings σε επαφή με την 
Ελληνική κυβέρνηση, από τον ασύρματο του «Kιλ-
κίς», με κρυπτογραφημένα μηνύματα. Οι ενέργειες 
αυτές ευοδώθηκαν. Με αμερικανικά πλοία και με 
μεταγωγικά που ναύλωσαν οι Bρετανοί, αλλά και 
με τα «Πλοία της Συμπόνιας», ελληνικά εμπορικά 
πλοία, μεταφέρθηκαν ασφαλείς στην Ελλάδα οι 
ελληνικές οικογένειες, της Σμύρνης πρώτα, και 
μετά από τα λιμάνια του Αϊβαλί, των Bουρλών, του 
Tσεσμέ. «300.000 Έλληνες διασώθηκαν».

Μόνο μετά από τη δική του παρέμβαση στάλθη-
καν Ελληνικά πλοία στη χαμένη πόλη και μάζεψαν 
σταδιακά όλους τους πρόσφυγες. 

Το τελευταίο πλοίο απέπλευσε 6 ώρες πριν την 
εκπνοή της τουρκικής διορίας. Κατόπιν, ζητήθηκε 
διορία για άλλες 8 ημέρες, κατά τις οποίες τα ελλη-
νικά πλοία μετέφεραν και άλλους πρόσφυγες από τα 
κοντινά λιμάνια του Αϊβαλί, Βουρλών και Τσεσμέ, 
όπου περίμεναν για δύο εβδομάδες, ανεβάζοντας τον 
αριθμό στις 250.000. Επειδή, υπήρχαν εκκλήσεις 
και από άλλα λιμάνια, από την Συρία μέχρι τον 
Εύξεινο Πόντο, η Eλληνική κυβέρνηση, που στο 
μεταξύ είχε αλλάξει, αύξησε τον στόλο σε 55 πλοία, 
μεταφέροντας μέχρι τα τέλη Δεκεμβρίου 500.000 
πρόσφυγες.

Αργότερα η Ελληνική Κυβέρνηση όρισε τον Τζένιγκς 
σαν εκπρόσωπο για τον επαναπατρισμό των αιχμαλώ-
των στη Συνθήκη της Λωζάνης, όπως και η Τουρκία 
τον όρισε με απόφαση του Κεμάλ.

Ένας άνθρωπος, που δεν προοριζόταν να παίξει κά-
ποιο ρόλο στην ιστορία έσωσε, με μία ηρωική πράξη 
εκατοντάδες χιλιάδες Έλληνες και Αρμένιους. Αποδει-
κνύεται για άλλη μια φορά, ότι οι περιστάσεις κάνουν 
τους ήρωες και ότι σύμφωνα με ένα Αμερικανικό ρητό, 
που χρησιμοποιήθηκε για αυτόν, «μέσα στη καρδιά κάθε 
ανθρώπου κοιμάται ένα λιοντάρι».

Ο Τζένιγκς ένας καμπούρης, κατώτερος υπάλληλος 
της ΧΑΝ –YMCA, που τυχαία βρέθηκε στη Σμύρνη, 
χρησιμοποιώντας δωροδοκίες, ψέματα και τελικά μία 
μπλόφα - εκβιασμό κατάφερε να αλλάξει τον ρου της 
ιστορίας.

Πώς ζεις όταν ξέρεις ότι έσωσες 350 χιλιάδες ανθρώ-
πους; ΓΙΑΤΙ.. δεν ξέραμε αυτόν τον άνθρωπο, ΓΙΑΤΙ.. 
δεν υπάρχει στα βιβλία ιστορίας μας; ΓΙΑΤΙ.. δεν έχει 
το όνομά του η πιο κεντρική πλατεία στην Αθήνα;

Τουλάχιστον μετά την ανάγνωση αυτού του άρθρου 
ας μείνει κάπου στη μνήμη μας και ας την μεταδώσουμε 
στα παιδιά και στα εγγόνια μας ως ελάχιστο φόρο τιμής 
σε αυτόν τον σύγχρονο ήρωα-άγιο.

Ο Asa K. Jennings πέθανε το 1933, σε ηλικία 56 ετών.
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Ουράνιες Απ-Όψεις 
(Celestial Views) 
Στο Ίδρυμα ΕΊκαΣτΊκών 

τΕχνών τΣΊχρΊτζή
 
Πρόσφατα η ζωγράφος Μαρία Μπαχά παρουσίασε 

τη δουλειά της στο Ίδρυμα Εικαστικών Τεχνών Τσιχρι-
τζή στην Κηφισιά (Κασσαβέτη 18) με θέμα «Ουράνιες 
Απ- Όψεις». Η Iστορικός Tέχνης – Art Curator Eιρήνη 
Περσίδου αναφέρει σχετικά:  

«Η   ζωγραφική της Μαρίας Μπαχά θα μπορούσε να 
χαρακτηριστεί ταξίδι στα εν-
δότερα.  Ένα ταξίδι με 
ανθρωποκεντρικό 
χαρακτήρα που 
ι σ ο ρ ρ ο π ε ί 
μεταξύ ζωής, 
απώλειας και 
αναγέννησης.  
Εικόνες συ -
μπαντικές, γα-
λαξιακές εκρήξεις, 
νεφελώματα και αστρογε-
νέσεις μας παρασέρνουν σε μια υπαρξιακή αναζήτηση του 
τότε, του τώρα και του αύριο.  Αυτής της ανθρώπινης φύσης.  
Η ζωγράφος με σπουδές τόσο στην ψυχοθεραπεία όσο και 
στα εικαστικά, καταθέτει προσωπικές εμπειρίες με τη δική 
της αυθόρμητη χαρακτηριστική πινελιά…. Αυτή είναι η 
Μαρία Μπαχά.  Μια εναερίτισσα στο σύμπαν».  

Η έκθεση ήταν υπό την αιγίδα της UNESCO Βορείων 
Προαστίων και μέρος των εσόδων θα διατεθούν στο 
Χαμόγελο του Παιδιού και σε Φιλοζωϊκά Σωματεία. Στο 
στιγμιότυπο η Μαρία Μπαχά και η Μάρθα Φωτοπούλου. 

Φέτος, ο Πολιτιστικός Σύλλογος των 
Κηφισιωτών, παράλληλα με την κοπή 
της Πρωτοχρονιάτικης Βασιλόπιτας και 
θέλοντας να τιμήσει την Ελληνική Αστυνο-
μία, βράβευσε τα Τμήματα Ασφαλείας και 
Τροχαίας Κηφισιάς για την καθοριστική 
προσφορά τους στην πόλη μας και την 
πολύτιμη και άμεση παρέμβασή τους, όπου 
και όταν χρειασθεί.  

Προς τιμήν της ΕΛ.ΑΣ. η φετινή εκδήλωση 
ΓΊα τή βαΣΊλοΠΊτα του ΣυλλοΓου κήφΊΣΊώτών

μάκος, προσφέρει 
αναμνηστική πλα-
κέτα στον Κωνστα-
ντίνο Μαρκόπουλο, 
Δ/τή Ασφαλείας Κη-
φισιάς.

3. Ο βουλευτής 
της Ν.Δ. Θοδωρής 
Ρουσόπουλος προ-
σφέρει αναμνηστική 
πλακέτα στον εκπρό-
σωπο της Τροχαίας 
Κηφισιάς Αστυνόμο 
Β΄ Παντελή Καρα-

Η εκδήλωση έκλεισε μουσικά με τον 
μαέστρο Φίλιππο Χίου στο πιάνο. Τον συνό-
δεψε  στο τραγούδι η Ζωή Θεοδωροπούλου. 

Στα στιγμιότυπα: 1. Σοφία Κάραλη, 
πατήρ Κωνσταντίνος του Αγίου Δη-

μητρίου, Αφροδίτη Χρυσογελου, Βάσω 
Τσαλαβούτα - Δούκα πρόεδρος του Συλ-
λόγου, Φίλιππος Χίου και ο Γιάννης 
Μουστάκας.

2. Ο Δήμαρχος Κηφισιάς Γιώργος Θω-

γιάννη. Στη μέση η 
Βάσω Τσαλαβούτα 
- Δούκα.

4.  Ο Γιάν ν ης 
Μουστάκας  βρα-
βεύει τον παλαιό 
Διοικητή Ασφαλείας 
Κηφισιάς, Αθανάσιο 
Δημητρίου, οποίος 
π λέον βρίσκεται 
στη ΓΑΔΑ στη Δι-
εύθυνση Αττικής.

5. Η Ζωή Θεοδω-
ροπούλου.

Επίσκεψη στο 
Μουσείο του 

Ιδρύματος 
Βασίλη και 

Ελίζας 
Γουλανδρή 

 

Αναμφισβήτητα, κορυφαίο 
γεγονός μπορεί να χαρακτηρι-
στεί για τη χρονιά που πέρασε 
το άνοιγμα του Μουσείου του 
Ιδρύματος Βασίλη και Ελίζας 
Γουλανδρή στο Παγκράτι, στην 
οδό Ερατοσθένους, έπειτα από 
περιπέτειες που διήρκεσαν τρεις 
δεκαετίες  περίπου. 

Πολλά έχουν γραφτεί για το 
επίτευγμα αυτό, εδώ απλώς 
αναφέρουμε την επίσκεψη που 
οργάνωσε το Τμήμα Πολιτισμού 
του Ν.Π.Δ.Δ. «Δημήτριος Βι-
κέλας» του Δήμου Κηφισιάς 
με πρόεδρο τη φιλόλογο και 
δημοτική σύμβουλο Λίλα Πα-
παδημητρίου η οποία και συ-
νόδευσε τους συμπολίτες μας 
στην επίσκεψή τους.  

Στη φωτογραφία στην είσοδο 
του Μουσείου η Τζένη Χιώτη, ο 
Πάνος Ραυτόπουλος, η Μάρω 
Κωσταρέλη, η Λίλα Παπαδη-
μητρίου, η Μαίρη Φειδάκη 
και η Μάρθα Φωτοπούλου.










Αυτός είναι ο τίτλος της έκ-
θεσης που παρουσιάστηκε στο 
Ίδρυμα Εικαστικών Τεχνών 
Τσιχριτζή στην Κηφισιά (Κασσα-
βέτη 18), υπό την επιομέλεια της 
ιστορικού τέχνης και εικαστικής 
συμβούλου Μαρίας Μιγάδη.

Ήταν μια έκθεση τέχνης για 
τη στήριξη του 50ού Πανευρω-
παϊκού Συνεδρίου Γνωσιακής 
Συμπεριφορικής Θεραπείας 
στην Αθήνα, πρώτη από τις 
δύο πρωτοβουλίες της Εται-
ρείας Εικαστικών Συμβούλων 
Martix Art για τη στήριξη της 
ψυχικής υγείας.

Στην έκθεση συμμετείχαν οι 
καλλιτέχνες: Ρόστισλαβ Ρομα-

νόφ, Χρήστος Μπαλούκος, 
Αντινέα Μπολέτση, Αγλαϊα 
Περράκη, Σοφία Πετροπού-
λου, Πέτρος Ξενάκης, Σοφία 
- Μαρία Ξενάκη και Ηρώ Ξε-
νάκη. Τα έργα τους συνέδεε ένα 
αόρατο νήμα: Μια δημιουργική 
ενέργεια που παραπέμπει στη 
θεωρεία του Ηράκλειτου ότι «τα 
πάντα ρει».

Υπεύθυνη του Ιδρύματος Ει-
καστικών Τεχνών Τσιχριτζή 
είναι η Λίνα Παπαϊωάννου.

Στο στιγμιότυπ: Αλεξάνδρα 
Βοβολίνη - Λασκαρίδη, Παύ-
λος Σάμιος ζωγράφος - καθη-
γητής Καλών Τεχνών, Μαρία 
Μιγάδη και Μαρία Ξανθάκου.

«Τα πάντα ρει»
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Κ Η Φ Ι Σ Ι Α 	  Της ΜΑΡΘΑΣ ΦΩΤΟΠΟΥΛΟΥ

Όλοι οι Εκαλιώτες έδωσαν το «παρών» 
στο ECALI CLUB στην κοπή της Πρωτοχρο-
νιάτικης Βασιλόπιτας του Εξωραϊστικού & 
Πολιτιστικού Συλλόγου Εκάλης. Επί της 
υποδοχής το Δ.Σ. του Συλλόγου με επικεφαλής 
τη δραστήρια πρόεδρο και δημ. σύμβουλο 
Ανθούλα Καπετανάκη. Παρόντες ο Δήμαρχος 
Κηφισιάς Γ. Θωμάκος, οι πρώην δήμαρχοι 

Ν. Χιωτάκης και Β. Βάρσος, ο πρόεδρος του 
δημ. συμβουλίου Στ. Ζαπάντης, αντιδήμαρχοι, 
δημοτικοί σύμβουλοι κ.ά. Στη φωτογραφία 
σύσσωμο το Δ.Σ. του Συλλόγου. Από αριστερά 
Ισαβέλλα Μυτακάκη, Λυδία Δρακάκη, 
Αγγελική Βαλασοπούλου, Ανθούλα Κα-
πετανάκη, Ελευθερία Ανδρεοπούλου, 
Γιάννης Αντωνακέας, Βασούλα Γαβρά.

Κατάμεστη η ταβέρνα «Σαλμα-
τάνης» στα Αλώνια της Κηφισιάς 
για την κοπή της βασιλόπιτας 
της Μεσσηνιακής  Ένωσης 
Βορείων Προαστίων Αττικής.

Τη βασιλόπιτα ευλόγησε ο 
π. Κωνσταντίνος, εφημέριος 
του Ι.Ν. Υπαπαντής του Κυρίου 
στις Αδάμες, παρουσία του Δη-
μάρχου Κηφισιάς Γιώργου 
Θωμάκου, του Περιφερειάρχη 

Αττικής Γιώργου Πατούλη, 
του Αντιπεριφερειάρχη Βασίλη 
Κόκκαλη, του περιφερειακού 
Συμβούλου Γιάννη Κεχρή, 
βουλευτών και πολιτευτών.

Τους παριστάμενους καλωσό-
ρισε σύσσωμο το Δ.Σ. της  Ένω-
σης, ενώ ο Πρόεδρος  πτέραρχος 
ε.α. Μιχάλης Παπαδόπουλος, 
απηύθυνε σύντομο χαιρετισμό. 

Την εκδήλωση πλαισίωσε 

μουσικά ο Γιάννης με το μπου-
ζούκι του.

Στη φωτογραφία ο πρώην 
πρόεδρος της Ένωσης Νίκος 
Κουτρουμπής, ο βουλευτής 
Βορείου Τομέα Αθηνών Θό-
δωρος Ρουσόπουλος, ο στρα-
τηγός ε.α. Γιώργος Φωτεινός, 
αντιπρόεδρος της Ένωσης και 
ο Άγγελος Συρίγος βουλευτής 
Ά  Αθηνών.

η βασιλόπιτα των Μεσσήνιων

Στο εργαστήρι της Κηφισώτισσας 
ζωγράφου Ιφιγένειας 

Ευαγγελινού - Κορακιανίτη

Ήταν μια πρόσκληση που αναφερόταν  
-πού αλλού;- στην τέχνη. «Η τέχνη υπάρχει 
για να αποκαλυφθεί η αλήθεια μέσα από 
το ψέμα», αναφέρει η ζωγράφος που είχε 
καλέσει τους φίλους της  για να ζήσουν 
την ομορφιά της Τέχνης, δηλαδή την αλή-
θεια.  Μαζί με τις δικές της δημιουργίες, 
παρουσίασαν και τα δικά τους έργα και 
κατασκευές η Γιώτα Αργιανά, ο Σπύρος 
Σφήκας, η Καλλιόπη Κούτσικου, εγγονή 

Στο Palmier Bistro του Κεφαλαριού, 
ο Εξωραϊστικός και Πολιτιστικός 
Σύλλογος Κεφαλάρι Κηφισιάς πραγ-
ματοποίησε την κοπή της πρωτοχρο-
νιάτικης βασιλόπιτας, τη βράβευση 
των εθελοντών του «Ομίλου Φίλων 
του Δάσους» και τέλος την Ετήσια 
Γενική Συνέλευσή του. 

Εκτός των μελών και των φίλων 
του Συλλόγου το «παρών» έδωσαν ο 
Δήμαρχος Κηφισιάς Γιώργος Θωμάκος, 
ο βουλευτής Θόδωρος Ρουσόπουλος, 
οι περιφερειακοί σύμβουλοι Λουκία 
Κεφαλογιάννη και Γιάννης Κεχρής, 
οι δημοτικοί σύμβουλοι Γιώργος Πα-
παδόπουλος και Γιώργος Σκορδίλης, 

πρόεδροι συλλόγων της Κηφισιάς και 
πολλοί άλλοι.

Στα στιγμιότυπα: 1. Καίτη Μορφο-
πούλου, η Σταυρούλα Κουλουριώτη 
πρόεδρος του Συλλόγου, ο Κώστας 
Κουλουριώτης, ο πατήρ Παναγιώτης 
του ναού της Μεταμόρφωσης Σωτήρος 
Κεφαλαρίου και η Μαίρη Ζαφειρίδη. 

2. Η πρόεδρος του Συλλόγου Σταυ-
ρούλα Κουλουριώτη βραβεύει τους 
εθελοντές Γρηγόρη Ιωαννίδη στα 
αριστερά και Νίκο Μαξούρη στα δεξιά. 

3. Γιώργος Θωμάκος. 
4. Λουκία Κεφαλογιάννη. 
5. Θοδωρής Ρουσόπουλος.

της Ιφιγένειας- νέο ταλέντο- , 
η Μαρία Καστώρα και η 
Αύη Γούλιου.

Στα στιγμιότυπα: Αρι-
στερά, η Ιφιγένεια Ευαγ-
γελινού - Κορακιανίτη 
και κάτω η Καλλιόπη 
Κούτσικου.

η βασιλόπιτα της Εκάλης

Εκδήλωση του Πολιτιστικού 
Συλλόγου «Κεφαλάρι Κηφισιάς»
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ΣΥΝΕΧΕΙΑ ΑΠΟ ΤΗ ΣΕΛ. 2

  O «Βικέλας» διοργανώνει 
την Πέμπτη 6 Φεβρουαρίου ομα-
δική παρακολούθηση της θεατρι-
κής παράστασης «Τρεις Αδελφές» 
του Τσέχοφ στο Θέατρο Βεάκη, 
με τιμή 20 ευρώ. Την Πέμπτη 20 
Φεβρουαρίου διοργανώνει ομα-
δική επίσκεψη/ξενάγηση στο νέο 
μουσείο Ιδρύματος Βασίλη & Ελί-
ζας Γουλανδρή με τιμή 14 ευρώ. 
Δηλώσεις συμμετοχής – Πληρο-
φορίες – Κρατήσεις – Πληρωμή: 
Δημοτικό κτίριο – Εμμ. Μπενάκη 
3 (2ος όροφος), καθημερινά: 9 π.μ. 
– 3 μ.μ. | Τηλ. Επικοινωνίας: 213 
2007 204, -205, -207.
 Η Ένωση Μικρασιατών Ν. 

Ερυθραίας πραγματοποιεί απο-
κριάτικο χορό στο Terra Verde, την 
Κυριακή 16 Φεβρουαρίου, στις 1.00 
το μεσημέρια.  Τηλ. Ένωσης 210 
6209814.
  Ο Κύκλος Δημιουργικής 

Γραφής που διοργανώνουν το βι-
βλιοπωλείο «Σπόρος» (Δροσίνη 7) 
και η Βιβιάνα Μηλιαρέση, ξεκινάει 
το πρώτο Σάββατο του Φεβρουαρίου 
(1-2-2020) και θα διαρκέσει δέκα 
εβδομάδες, για ηλικίες Β – E’ Δη-
μοτικού και κόστος 205 ευρώ. Οι 
10 εβδομάδες ολοκληρώνονται με 
τη δημιουργία ενός βιβλίου από τα 
παιδιά! Δηλώσεις συμμετοχής στο 
viviana@theresastory.org
 Ξεκίνησαν τα δωρεάν προ-

γράμματα εκπαίδευσης ενηλίκων 
από το Κέντρο Δια Βίου Μάθη-
σης του Δήμου Κηφισιάς, που 
μπορούν να τα παρακολουθήσουν 
ενήλικες ανεξαρτήτως ηλικίας και 
μόρφωσης. Στις 23 Ιανουαρίου θα 
λειτουργήσει το τμήμα «Δημιουργία 
ιστοσελίδας» διάρκειας 50 ωρών, 
του οποίου ο κύκλος των μαθημάτων 
θα ολοκληρωθεί στις 24 Μαρτίου. 
Τμήματα που αναμένεται να ξεκι-
νήσουν είναι: Εκπαίδευση Μετα-
ναστών. Απευθύνεται σε αρχάριους 
ή ψευδοαρχάριους (όσοι δεν έχουν 
κατακτήσει όλες τις γλωσσικές δε-
ξιότητες της ελληνικής γλώσσας) 
υποψηφίους, Επεξεργασία Κειμένου 
– Διαδίκτυο, Υπολογιστικά Φύλλα 
– Παρουσιάσεις, Διαδικτυακά εργα-
λεία και υπηρεσίες στην καθημερινή 
ζωή, Νέες Τεχνολογίες στην Τρίτη 
Ηλικία, Ηλεκτρονικά μέσα κοινω-

νικής δικτύωσης (Social media), 
Γαλλικά για τον τουρισμό, Αγγλικά 
για τον τουρισμό, Αγγλικά για το 
χώρο εργασίας, Γερμανικά για τον 
τουρισμό, Ιταλικά για τον τουρισμό, 
Αγωγή Υγείας – Πρώτες Βοήθειες, 
Αρωματικά- Φαρμακευτικά Φυτά. 
Πληροφορίες: 2132007256-270
  Στα γραφεία της Κοινωνι-

κής Μέριμνας (Διονύσου 73 & 
Γορτυνίας) πραγματοποιούνται 
συναντήσεις  για γονείς με παιδιά  
που χρήζουν ιδιαίτερης στήριξης, 
με την Κατερίνα Μεριά - Χλωρού  
Κλινική Ψυχολόγο- Ψυχοθεραπεύ-
τρια & τον Μιχάλη Παπαναστασίου 
Ψυχοπαιδαγωγό. Για  πληροφορίες  
και  δηλώσεις  συμμετοχής  στην 
Κοινωνική Μέριμνα Τηλέφωνα: 
2106231638 /  2108019633 / 
2106233315.
 Οι εβδομαδιαίες συναντήσεις 

των ομάδων της ΧΕΝ Κηφισιάς 
πραγματοποιούνται κάθε Πέμπτη 
11.00 π.μ. (Ομάδα Βιβλίου), Δευτέρα 
6.00 μ.μ. (Ομάδα Μελέτης και Ανά-
λυσης Θεατρικών Έργων). Επίσης 6 
και 7 Φεβρουαρίου, πραγματοποιεί-
ται διήμερη εκδρομή στην Ορεινή 
Αρκαδία. Κυριακή 16 Φεβρουαρίου 
θα γίνει ο αποκριάτικος χορός στο 
κέντρο "Σαλματάνης". Τη Δευτέρα 17 
Φεβρουαρίου, ξενάγηση στο εκκλη-
σιαστικό Κειμηλιαρχείο της Ιεράς 
Μητροπόλεως Κηφισιάς, Αμαρου-
σίου και Ωρωπού.  Πληροφορίες Γρ. 
Λαμπράκη 19, τηλ. 210 80.82.630, 
210 80.12.114, email: xenkif@
yahoo.gr, fb: XEN Kifissias.
 Συμβουλευτικός Σταθμός για 

την Άνοια λειτουργεί κάθε Τρίτη και 
Πέμπτη 9.00 π.μ. – 1.00 μ.μ. στο 
Γ΄ ΚΑΠΗ Ν. Κηφισιάς (Κηφισού & 
Αγραύλης). Υπεύθυνες επικοινωνίας 
Ε. Αθανασίου (Κοινωνική Λειτουρ-
γός) και Ν. Δράκου (Επισκέπτρια 
Υγείας) στο τηλέφωνο 2108080108 
& 2106231091, κατόπιν ραντεβού.
 Στα Δημοτικά Πολυϊατρεία 

«Δρυμπέτειο» και «Διονύσιος 
Βαρελάς» ειδικός παθολόγος εξε-
τάζει δωρεάν και συνταγογραφεί: 
Δευτέρα  9.00 π.μ. - 2.00 και Τετάρτη 
8.00 π.μ. - 2.00 μ.μ. Δρυμπέτειο 
Πολυϊατρείο, (Κ. Βάρναλη 58, Ν. 
Ερυθραία, τηλ.  210 6254189), Τρίτη 
και Πέμπτη 3.00-7.30 μ.μ. Δημοτικό 
Πολυϊατρείο «Διονύσιος Βαρελάς» 
(Μαρ. Αντύπα 3, τηλ.  210 8012632).

Εκδρομές  Ανακοινώσεις

Εκτός Πόλης
«Σύνταγμα - ΚΑΤ» η Χριστίνα Φρα-

γκεσκάκη παρουσιάζει το καινούργιο της 
βιβλίου που κυκλοφορεί από τις Eκδόσεις 
Κέδρος, στο βιβλιοπωλείο ΕΠΙ ΛΕΞΕΙ, 
Ακαδημίας 32 Αθήνα. 

Μαζί της ο συγγραφέας Παναγιώτης 
Βλάχος και ο ανθρωπολόγος, αναπληρω-
τής καθηγητής στο Πάντειο Πανεπιστήμιο, 

Γιώργος Τσιμουρής. 
Μια διαδρομή με πολλές στάσεις, «Σύ-

νταγμα - ΚΑΤ», ένας οδηγός που παραληρεί 
προσπαθώντας να εμποδίσει έναν άστεγο 
να μπει στο λεωφορείο «του».  

Η Χριστίνα Φραγκεσκάκη γράφει για 
τον φόβο που κρύβεται πίσω από τη βία, 
γίνεται η πιο ακραία της μορφή, η πιο 
ακατανόητη και μπορεί να φτάσει μέχρι 
την παγωνιά του θανάτου.

Μια αιματοβαμμένη σελίδα ιστορίας του 
σύγχρονου Ελληνικού Κράτους, ο Εμφύλιος 
και τα Δεκεμβριανά του 1944, ξεδιπλώθηκε 
το απόγευμα της Παρασκευής 18 Ιανουα-
ρίου από το Ελεύθερο Πανεπιστήμιο της 
Κηφισιάς στο πλαίσιο των Σεμιναρίων 
Σύγχρονης Ιστορίας, που επιμελείται ο 
ιστορικός Βλάσης Αγτζίδης. Προσκεκλη-
μένος ο αναπληρωτής καθηγητής του Οι-
κονομικού Τμήματος του Παν. Θεσσαλίας 
και συγγραφέας Νίκος Κυριαζής, ο οποίος 
στα τέλη του 2019 εξέδωσε το ιστορικό 
μυθιστόρημα «Τα χελιδόνια του χειμώνα» 
που έχουν σαν αντικείμενο μια ερωτική 
ιστορία που υφαίνεται στην πρώτη φάση 
των Δεκεμβριανών του 1944. Ο Βλάσης 
Αγτζίδης προσέγγισε ιστορικά τα γεγονότα 
που οδήγησαν στον Εμφύλιο, αναλύοντας 
όλη την προπολεμική πολιτειακή κρίση 
και την ανάγκη του ελληνικού λαού να 
αλλάξει τα πράγματα, τις σκοτεινές δυνά-
μεις που θέλησαν να χαλιναγωγήσουν τη 
θέλησή του κατά τη διάρκεια της Κατοχής 
και τελικά την έκρηξη που προκάλεσαν οι 
ξένες επεμβάσεις μετά την απελευθέρωση 
από τους Γερμανούς, φθινόπωρο του 1944.

Τα Δεκεμβριανά ξεδιπλώθηκαν στα 
Σεμινάρια Σύγχρονης Ιστορίας

 Ο Νίκος Κυριαζής μέσα  από δημοσιεύ-
ματα της εποχής ζωντάνεψε της μάχες της 
Αθήνας αλλά και όλης της Ελλάδας ενώ 
οι πρωταγωνιστές του ήρθαν σε επαφή 
σχεδόν με όλες τις προσωπικότητες που 
έπαιξαν καθοριστικό ρόλο στη ροή αυτής 
της μαύρης σελίδας της Ιστορίας.

 Κατάμεστη η αίθουσα της έπαυλης 
Δροσίνη για άλλη μια φορά ενώ οι συμ-
μετέχοντες με ερωτήσεις προσπάθησαν να 
μπουν και αυτοί μέσα στην ατμόσφαιρα 
της εποχής. Παρούσα στη διάλεξη η Μαρία 
Χριστίνα Τσιάμα, υπεύθυνη για το Ελεύ-
θερο Πανεπιστήμιο Κηφισιάς, η οποία 
και ευχαρίστησε του καθηγητές και τους 
συμμετέχοντες στο σεμινάριο.

  
H έκθεση «Ελληνική 
τέχνη, μια ιστορία, μια 
εικόνα» που παρουσιά-

ζεται στο 1ο Λύκειο Κηφισιάς αποτυπώνει 
την ιστορία της αρχαίας ελληνικής τέχνης 
από τις απαρχές της, στη 2η χιλιετία π.Χ. 
έως σήμερα. Πρόκειται για μια μόνιμη 
έκθεση αντιγράφων σπουδαίων έργων του 
ελληνικού πολιτισμού με περιγραφή και 
επεξήγηση που αποτυπώνει την ιστορία της 
αρχαίας ελληνικής τέχνης από τις απαρχές 
της, στη 2η χιλιετία π.Χ. έως σήμερα.

Η έκθεση υλοποιήθηκε από τη Δευτε-
ροβάθμια Σχολική Επιτροπή του Δήμου 
Κηφισιάς και τον Πρόεδρο της Παντελή 

Παπανικολόπουλο. Η επιμέλεια και η 
τοποθέτηση των αντιγράφων έγινε από 
τις Μαρία Μαγγίνα και Ρουμπίνη Φεφέ.

φωτογραφία: Μάριος Καραγεωργίου
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 Του ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΥ ΨΑΡΟΓΙΑΝΝΗ

Physiowellness Kifisia
 Θράκης 13 Κηφισιά, 

τηλ. 210 6230311, 
www.physiowellness.gr

Ένα από τα σημαντικότερα  μυοσκελετικά  προ-
βλήματα που αντιμετωπίζουμε στη διάρκεια της 
ζωής μας είναι  ο πόνος στην περιοχή της οσφύς. 
Η οσφυαλγία (όπως συνήθως αναφέρεται)  είναι 
ένα σύμπτωμα που ταλαιπωρεί  μεγάλο ποσοστό 
ανθρώπων. Η επιδημιολογία του συμπτώματος 
αυτού αφορά όλες τις ηλικίες, από παιδιά 15- 16 
χρονών έως και ανθρώπους της μέσης και μεγάλης 
ηλικίας Τα αίτια ποικίλουν και μπορεί να είναι 
είτε εύκολα αναστρέψιμα, είτε να απαιτούν μια 
πιο ιδιαίτερη προσέγγιση ώστε να εξαλειφτεί ο 
πόνος στην περιοχή. 

Επίσης δεν είναι λίγες οι περιπτώσεις των αν-
θρώπων που υποφέρουν από φρικτούς πόνους στην 
περιοχή του αυχένα. Ωστόσο υπάρχει εξήγηση και 
για τα επιδημιολογικά αίτια των ανθρώπων που 
υποφέρουν από αυχεναλγία αλλά κυρίως υπάρ-
χει θεραπεία και πρόληψη ώστε να εξαλειφθεί ο 
πόνος άμεσα.

Αρχικά, οι περισσότεροι παθόντες αναρωτιού-
νται πώς δημιουργήθηκε ο συγκεκριμένος πόνος 
και κατ’ επέκταση το δεδομένο πρόβλημα. Η πιο 
επικίνδυνη επιδημιολογικά ομάδα που υποφέρουν 
από ημικρανίες, αδυναμία στα άνω άκρα αλλά και 
τοπικό πόνο στην περιοχή του αυχένα, είναι οι 
άνθρωποι που βρίσκονται καθημερινά σε γραφείο 
και κάνουν δουλειά με υπολογιστή. Επί πρόσθετα 
άνθρωποι με το συγκεκριμένο παρελθόν είναι 
πιθανό να αντιμετωπίσουν πρόβλημα στον αυχένα 
και σε μετέπειτα ηλικίες. Το πιο συχνό αίτιο που 
προκαλεί οσφυαλγία  αλλά και αυχεναλγία (αυ-
χενικό σύνδρομο) είναι η κήλη μεσοσπονδύλιου 
δίσκου (δισκοκήλη).

Η δισκοκήλη ή αλλιώς κήλη μεσοσπονδυλίου 
δίσκου, είναι μια σχετικά συχνή πάθηση της σπον-
δυλικής στήλης στην περιοχή της μέσης και του 
αυχένα. Ο μεσοσπονδύλιος δίσκος είναι ένα ελαστικό 
«μαξιλαράκι» ανάμεσα σε δύο σπονδύλους και ο 
ρόλος του είναι να απορροφά τους κραδασμούς 
και να διευκολύνει τις κινήσεις. Με την πάροδο 
του χρόνου και για διάφορα αίτια ο δίσκος φθεί-
ρεται και τελικά σε κάποιο σημείο εμφανίζεται 
μια «ρωγμή», απ’ όπου ένα μικρό μέρος βγαίνει 
και προβάλλει μέσα στον σπονδυλικό σωλήνα. 
Το τμήμα αυτό που προεξέχει είναι η δισκοκήλη.

Η δισκοκήλη μπορεί να οφείλεται σε πολλά 
αίτια, όπως η κληρονομική προδιάθεση, κακή 
στάση του σώματος στην καθημερινή εργασία, 
καθιστική ζωή, μία βίαιη κίνηση, υπερβολική 
άσκηση βάρους στη σπονδυλική στήλη, παραπάνω 
από το φυσιολογικό σωματικό βάρος καθώς επίσης 
και η αλλοίωση που προκαλείται στη σπονδυλική 

στήλη με την πάροδο των χρόνων. Οι ομάδες αν-
θρώπων μεγαλύτερης ηλικίας με περισσότερα από 
τα φυσιολογικά κιλά που τους αναλογούν, είναι σε 
δυσμενέστερη θέση για τη δημιουργία οσφυϊκής 
δισκοκήλης καθώς και για την έντονη εμφάνιση 
πόνου στην περιοχή της οσφύς.

Πώς μπορούμε να ανακουφιστούμε 
από το σύμπτωμα του πόνου;

Είναι δεδομένο πως την περίπτωση της δισκο-
κήλης σημαντικό ρόλο έχει και η προσπάθεια του 
παθόντα να αλλάξει πράγματα στην καθημερινότητα 
που επιβαρύνουν τον συγκεκριμένο τραυματισμό. 
Ένα παράδειγμα είναι τα περιττά σωματικά  κιλά 
τα οποία δημιουργούν συνθήκες συμπίεσης στη 
σπονδυλική στήλη. Επίσης η ενδυνάμωση είναι 
ένας σημαντικός παράγοντας ώστε οι περιφερικοί 
μύες της σπονδυλικής στήλης να την στηρίζουν 
και να την αποσυμπιέζουν από το βάρος που δέ-
χεται. Οι ασκήσεις ενδυνάμωσης φυσικά πρέπει 
να γίνονται στο υποξύ στάδιο του τραυματισμού 
και όχι στο οξύ.

Η σύγχρονή φυσικοθεραπεία παρουσιάζει τη  
μορφή θεραπείας ραδιοσυχνοτήτων ή αλλιώς 
γνωστή με την ονομασία ΤΕΚΑΡ. Είναι μια πρό-
σφατη μέθοδος αντιμετώπισης μυοσκελετικών 
τραυματισμών που χρησιμοποιείται στο Κέντρο 
Physiowellness - Ψαρογιάννης με μεγάλη  και 
άμεση αποτελεσματικότητα. Το μεγαλύτερο όφελος 
της συγκεκριμένης θεραπείας βρίσκεται στα άμεσα 
αποτελέσματα που προσφέρει σε προβλήματα 
όπως αυχενικός πόνος, οσφυαλγία, παθήσεις του 
γόνατος και των ισχίων, μυϊκές θλάσεις, φλεγμονή 
στον τένοντα και άλλες πολλές.

Η θεραπεία ραδιοσυχνοτήτων (ΤΕΚΑΡ) βα-
σίζεται στη δράση της να αυξάνει τη μεταβολική 
δραστηριότητα στους ιστούς, επίσης να προκαλεί 
αύξηση της ροής του αίματος στο σημείο της φλεγ-
μονής και τέλος να ενεργοποιεί τις επουλωτικές 
και αντιφλεγμονώδεις διαδικασίες των ιστών. 
Αποτέλεσμα όλων αυτών να μειώνεται δραματικά 
ο χρόνος θεραπείας και να επέρχεται άμεση ανα-
κούφιση από τον πόνο.

Αντιμετώπιση προβλημάτων 
σε μέση και αυχένα

Ο ΟηΕ έρχεται 
στην Κηφισιά

Για δεύτερη χρονιά το μαθητικό μοντέλο προσομοί-
ωσης του ΟΗΕ θα διοργανωθεί από το 1ο Γυμνάσιο 
Κηφισιάς με την υποστήριξη του Δήμου Κηφισιάς, 
την Πέμπτη 6 Φεβρουαρίου. 

Η δράση είναι 4ημερη και συμμετέχουν 450 μαθητές 
με τους συνοδούς τους από σχολεία της Ελλάδας, της 
Κύπρου, του Βελγίου, του Καζακστάν, της Τουρκίας, 
της Ιταλίας, της Ιρλανδίας, της Πορτογαλίας, της Πο-
λωνίας, της Σλοβακίας, της Ολλανδίας και του Τόγκο. 

Το 1ο Γυμνάσιο Κηφισιάς είναι το πρώτο Δημό-
σιο Σχολείο που διοργανώνει για δεύτερη χρονιά το 
Διεθνές Μαθητικό Συνέδριο Μοντέλου Ηνωμένων 
Εθνών (MSKMUN 2020). 

Το Μοντέλο Ηνωμένων Εθνών είναι ένα εκπαιδευ-
τικό συνέδριο-προσομοίωση των οργάνων και των 
εργασιών του Ο.Η.Ε. Είναι μια διαδραστική εκπαι-
δευτική δραστηριότητα που διδάσκει τις προκλήσεις 
που αντιμετωπίζει σήμερα η ανθρωπότητα μέσα από 
τη δράση του Ο.Η.Ε. 

Ο θεσμός ξεκίνησε το 1920 στην Αμερική και σήμερα 
πάνω από 400.000 μαθητές από πολλές χώρες παίρ-
νουν μέρος σε 500 διοργανώσεις σε όλο τον κόσμο. Σε 
αυτό το πρόγραμμα οι μαθητές αναλαμβάνουν το ρόλο 
εκπροσώπων διαφόρων κρατών-μελών του Ο.Η.Ε., 
εξετάζουν συγκεκριμένα ζητήματα-προβλήματα που 
απασχολούν τον σύγχρονο κόσμο και προτείνουν 
λύσεις καταθέτοντας τα ψηφίσματά τους.  

Στο πλαίσιο του Συνεδρίου προβλέπεται η δημιουρ-
γία επτά θεματικών Επιτροπών ως εξής: Οικονομική, 
Περιβαλλοντική, Ανθρωπιστική, Αφοπλισμού, Πο-
λιτική, Συμβούλιο Ασφαλείας και Ιστορικής Κρίσης.
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Ροΐδη Στυλιανή MD
ΜΑΙΕΥΤΗΡΑΣ - ΓΥΝΑΙΚΟΛΟΓΟΣ

Επιστημονικός Συνεργάτης 
Νοσ. «Αλεξάνδρα»
Τμήμα Παιδικής και Εφηβικής Γυναικολογίας

Κολοκοτρώνη 6, 145 62 Κηφισιά 
Τ/F. 210 8019212 - M. 6937074404

E. s_roidi@hotmail.com
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Τατοΐου 90 Κηφισιά | Τηλ.: 210 6203054
w w w . z a c k s . g r

Καθηγητής Μαθηματικών 
με πολυετή πείρα παραδίδει 

μαθήματα σε μαθητές 
Δημοτικού • Γυμνασίου • Λυκείου 

στον δικό τους χώρο

Τηλ. 210 80.72.584 
και 6944 384.094 

Τιμές πολύ προσιτές!

Μπορεί να μετρά λίγα 
χρόνια από την ίδρυσή 
του, μόλις το 2016, αλλά 
έχει καταφέρει να αγωνί-
ζεται ήδη στην Β’ Εθνική 
Κατηγορία της ΕΠΟ για το 
2019 - 2020. Αναφερόμα-
στε στη γυναικεία ομάδα 
ποδοσφαίρου, Λεοντικό 
Κηφισιάς. 

Σχετικά νέο άθλημα το 
γυναικείο ποδόσφαιρο 
στη χώρα μας, μόλις το 
1986 ξεκινάνε οι πρώ-
τες ομάδες ενώ μετά από 
πέντε χρόνια ξεκίνησε 
και η διοργάνωση του 
πρωταθλήματος, αλλά 
έχει αρκετές αθλήτριες 
που συμμετέχουν και 
συνέχεια ιδρύονται και-
νούργιοι σύλλογοι.  

Ο Λεοντικός Κηφισιάς 

έχει έδρα το Ζηρίνειο 
όπου και αγωνίζεται με 
στόχο την ανάπτυξη του 
υγιούς αθλητισμού, αντι-
μετωπίζοντάς τον ως κοι-
νωνικό και πολιτισμικό 
αγαθό, με δημιουργικό 
και παιδαγωγικό χαρα-
κτήρα.

Αθλήτριες του κηφι-
σιώτικου συλλόγου τρο-
φοδοτούν την Εθνική 
ομάδα Ελλάδος Κορασί-
δων.  Πιο συγκεκριμένα 
την περίοδο 2017-2018 με 
την τότε τερματοφύλακα 
Δανάη Δημητροπούλου 
ενώ για την σεζόν 2018-
2019 με την επιθετικό 
Βασιλική Παπαϊωάννου. 

Επίσης στην ομάδα γυ-
ναικών της Ελληνικής 
Αστυνομίας συμμετέχουν 

Ο Λεοντικός Κηφισιάς ανερχόμενη δύναμη 
στο Γυναικείο Ποδόσφαιρο

η αμυντικός Δέσποινα 
Περγαντοπούλου και η 
μέσος Ελένη Γιάννου. 

Το σωματείο διαθέτει 
τόσο ομάδα Γυναικών 
όσο και τμήμα παγκορα-
σίδων, έχοντας εξασφα-
λίσει αρκετές διακρίσεις 
στη σύντομη πορεία 
του και καταφέρνοντας 
πλέον να παίζει στη 
Β' Εθνική κατηγορία 
μετά την εξασφάλιση 
της 3ης θέσης στο γυ-
ναικείο πρωτάθλημα 
ποδοσφαίρου του 3ου 
ομίλου της  Γ' Εθνικής 
κατηγορίας γυναικών, 
τη σεζόν 2018 -2019.

Από τον Ιούλιο του 
2019 το Δ.Σ. του συλλό-
γου απαρτίζεται από τους 
Στέαφανο Εσαμπαλίδη 

πρόεδρο, Ιγνάτιο Καρ-
τσακλή αντιπρόεδρο, 
Κων/νο Μάλλιο γεν. 
γραμματέα, Ιουλία Χα-
τζοπούλου ταμία, Μάριο 
Δημητρόπουλο μέλος.
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Στην κρίση, υπάρχει λύση, άμεσα μετρητά

Π Α Λ Α Ι Ο Π Ω Λ Ε Ι Ο
Αγορά - Πώληση παλαιών αντικειμένων

ΑΓΟΡΑΖΟΥΜΕ
Παλαιά έπιπλα, βιβλία, πίνακες, ασημικά, πορσελάνες, μπιμπελό, κεντήματα, δίσκους, ραδιόφωνα, ποδήλατα, κεραμικά, 

συλλογές παράσημα, νομίσματα, σπαθιά, φωτιστικά, ολοκληρωμένες βιβλιοθήκες κ.λπ.

ΑΜΕΣΗ ΠΛΗΡΩΜΗ - ΕΧΕΜΥΘΕΙΑ

Αντώνης Σαρρής Χριστοφής. Τατοΐου 69, Κηφισιά. Δίπλα στο βενζινάδικο της EKO. 
Τηλ.: 210 8071541, κιν.: 6973 540492.

Αναλαμβάνουμε καθαρισμούς υπογείων και παλαιών σπιτιών
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• ΠΛΗΡΗΣ ΟΦΘΑΛΜΟΛΟΓΙΚΟΣ ΕΛΕΓΧΟΣ 
για όλες τις ηλικίες  

(ΠΑΙΔΙΑ, ΕΦΗΒΟΥΣ & ΕΝΗΛΙΚΕΣ)

• ΚΑΤΑΡΡΑΚΤΗΣ - ΓΛΑΥΚΩΜΑ

• ΔΙΑΘΛΑΣΤΙΚΗ ΧΕΙΡΟΥΡΓΙΚΗ με LASER 
για διόρθωση ΜΥΩΠΙΑΣ, 

ΥΠΕΡΜΕΤΡΩΠΙΑΣ, ΑΣΤΙΓΜΑΤΙΣΜΟΥ

• ΧΕΙΡΟΥΡΓΙΚΗ ΑΝΤΙΜΕΤΩΠΙΣΗ 
της ΠΡΕΣΒΥΩΠΙΑΣ 

με LASER και ΕΝΔΟΦΑΚΟΥΣ

• ΠΑΘΗΣΕΙΣ ΩΧΡΑΣ ΚΗΛΙΔΟΣ
και ΣΥΓΧΡΟΝΕΣ ΘΕΡΑΠΕΙΕΣ ΑΥΤΩΝ 

με ΕΝΕΣΕΙΣ Anti-VEGF

ΛΕΩΦ. ΚΗΦΙΣΙΑΣ 339, 
14561 ΚΗΦΙΣΙΑ, 1ος Όροφος

ΤΗΛ/FAX: 210 6251600
ΚΙΝ: 6944 386075

 info@hatzipanagiotou.gr 
www.hatzipanagiotou.gr 

Λάζαρος 
Χατζηπαναγιώτου
Χειρουργός Οφθαλμίατρος

ΠΑΥΛΟΣ 
Γ. ΒΑΚΑΛΟΠΟΥΛΟΣ 

MD, MSc

Αγγειοχειρουργός
Αναπληρωτής Διευθυντής 

Αγγειοχειρουργικής Κλινικής 
Ναυτικού Νοσοκομείου Αθηνών

Μετεκπαιδευθείς εις Βέλγιο

Αθήνα: Γ. Σισίνη 37 & Χατζηγιάννη Μέξη 
(παραπλεύρως Hilton)

Πεύκη: Λεωφόρος Ειρήνης 11
Τ: 210 7227221 

Κ.: 6944475225 F: 210 7227201
Ν.Ν.Α.: Δεινοκράτους 70, Τ.: 210 7261786

pavlos@aggeiologia.gr | www.aggeiologia.gr

ΔΕΧΕΤΑΙ ΜΕ ΡΑΝΤΕΒΟΥ
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ΜΑΡΙΑ Μ. ΓΙΑΜΟΥΡΗ 
ΧΕΙΡΟΥΡΓΟΣ ΟΦΘΑΛΜΙΑΤΡΟΣ

- Επεμβάσεις laser
Μυωπίας/Καταρράκτου/Γλαυκώματος κ.ά.

- Εξειδίκευση στην Παιδοφθαλμολογία
και εφαρμογή Φακών Επαφής

- Eξέταση ΟCT για παθήσεις ωχράς κηλίδας
και γλαύκωμα 

- Εξέταση αυτόματης περιμετρίας Humphrey 
(ηλεκτρονικά οπτικά πεδία)

Καθημερινά με ραντεβού: 
10:00 π.μ. - 1.00 μ.μ. 

και 5.30 μ.μ. - 8.30 μ.μ.

ΘΕΜΙΣΤΟΚΛΕΟΥΣ 1, 
ΗΛ. ΣΤΑΘΜΟΣ ΑΜΑΡΟΥΣΙΟΥ

Τηλ.: 210 6129202, Οικία: 210 8025168
Κιν.: 6944 363604

email: mgiamouri@yahoo.gr
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Καθηγήτρια
απόφοιτη γερμανικού 

πανεπιστημίου
ΕΞΕΤΑΣΤΡΙΑ ΔΙΠΛΩΜΑΤΩΝ

με πολυετή εμπειρία
παραδίδει μαθήματα όλων 

των επιπέδων & IB Diploma

Τη λ . :  6 9 4 4  7 7 9 8 0 3
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Ιωάννης Γ. Σούρπης
Κ α ρ δ ι ο λ ό γ ο ς

Επιμελητής Καρδιολογικής Κλινικής 
Α΄ Νοσοκομείου ΙΚΑ
 ΚΑΡΔΙΟΛΟΓΙΚΟΣ ΕΛΕΓΧΟΣ 

 ΥΠΕΡΗΧΟΙ (TRIPLEX) ΚΑΡΔΙΑΣ  HOLTER ΡΥΘΜΟΥ 24h

Δέχεται καθημερινά 17:00-20:00 με ραντεβού
Κολοκοτρώνη 6 

Τηλ.: 210 62.33.245 | Κιν.: 6947 842938
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Φυσικοθεραπεία
Ψαρογιάννης Αναστάσιος PT&MT

Πτυχιούχος ΤΕΙ Φυσικοθεραπείας Αιγαίου

Τηλ.: 210 6230311   Κιν.: 6975653430   
Email: anastasiospsarogiannis@gmail.com

Θράκης 13 και Θερμοπυλών, Κηφισιά 14561 (150 m από ΗΣΑΠ ΚΑΤ)

www.physiowellness.gr

   Πωλούνται καδράκια με φωτογραφίες 
από διάφορες περιοχές της Αθήνας και 

περιοχές εκτός Αθηνών από 5-7 ευρώ, παιδι-
κές και εφηβικές ταινίες από 3 ευρώ, ακου-
στικά 5 ευρώ και αναλογική φωτογραφική 
μηχανή με φιλμ Kodak S100F 15 ευρώ.  
Τηλ.: 6946 574258, Αλέξανδρος.




